
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΓΕΓΟΝΟΤΑ ΠΟΥ ΣΥΝΕΒΗΣΑΝ ΣΤΗΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΜΑΣ:  

2/3/2009. Με την Καθαρά Δευτέρα ξεκινά η Σαρακοστή για την 
Ορθόδοξη εκκλησία, ενώ ταυτόχρονα σημάνει το τέλος των Απόκρεω.  
Ονομάστηκε έτσι γιατί οι Χριστιανοί "καθαρίζονταν" πνευματικά και 
σωματικά.  
Η νηστεία διαρκεί για 40 μέρες, όσες ήταν και οι μέρες νηστείας του 
Χριστού στην έρημο. Την Καθαρά Δευτέρα συνηθίζεται να τρώμε λαγάνα 
(άζυμο ψωμί που φτιάχνουν μόνο εκείνη τη μέρα),και άλλα νηστίσιμα 
φαγώσιμα. Επίσης πετάμε και χαρταετό. 
Με παραδοσιακά νηστίσιμα φαγητά, μουσική, χορό και ποτό, 
γιορτάστηκε  η Καθαρά Δευτέρα στη Χλωρακα, και κυρίως στην περιοχή 
"Ροαφινια". Οργανώθηκε μια καλή γιορτή, όπου οι Χλωρακιωτες χωρίς 
να λογαριάζουν το τσουχτερό κρύο, προσέτρεξαν να διασκεδάσουν, να 
γιορτάσουν και να ξεδώσουν. Από το Κοινοτικό Συμβούλιο 
προσφέρθηκε κρασί, και οργανώθηκε η γιορτή με μουσική, χορό και 
τραγούδια. Φάνηκε ως εκ τούτου, ότι ο κόσμος στη Χλωρακα, έχει 
ανάγκη και αγαπαει τέτοιες εκδηλώσεις, γι' αυτό θα ητο καλό να 
διοργανώνονται πιο ταχτικά παρόμοιες γιορτές. 

Σε μεγάλο δυστύχημα που συνέβηκε στην Λευκωσία, τραυματίστηκε η 
σύζυγος του Χριστακη Γ. Πενταρα. Ενώ επηγαινε το πρωί στην εργασία 
της, για άγνωστους λόγους προσέκρουσε σε πάσσαλο της ηλεκτρικής, 
με αποτέλεσμα να τραυματιστεί. Μεταφέρθηκε στο Νοσοκομείο, και η 
κατάσταση της θεωρειται πάρα πολύ σοβαρή. Δεν μας μένει παρά να 
εκφράσουμε τις ευχές μας όπως ξεπεράσει τον κίνδυνο και να 
αναρρώσει. 

Θάνατος στα Ροαφινια. Ξημερώματα και θάνατος ήρθαν μαζί σήμερα 
πρωί στην περιοχή Ροαφινια. Αγγλίδα 43 χρονών έκανε βουτιά με το 
αυτοκίνητο της με μεγάλη φόρα προς τη θάλασσα. Λογω του ανωμάλου 
του εδάφους, το αυτοκίνητο ακινητοποιήθηκε λίγα μέτρα από τη 
θάλασσα. Η επιβάτης τότες, κατέβηκε, περπάτησε, και βούτηξε στα ρηχά 
νερά μέχρι πνιγμού. Λίγη ώρα αργότερα ανασύρθηκε από την 
Αστυνομία που είχε καταφθάσει στη σκηνή μετά από ειδοποίηση 
περαστικού. Από πληροφορίες μαθαίνουμε ότι οι λόγοι της αυτοκτονίας 
ήσαν οικονομικοί. Συγκεκριμένα η εκλιπούσα ενοίκιαζε και διαχειριζόταν 
κατάστημα χρυσοποιητων χρυσαφικων σε μεγάλο ξενοδοχείο της 
Πάφου, αλλά είχε χρεοκοπήσει, και βρισκόταν σε μεγάλο αδιέξοδο, και γι 
αυτό απέβη σε αυτήν την μοιραία πράξη. 

Η εκκλησιαστική επιτροπή σε σημερινή συνεδρίαση της αποφάσισε να 
τοποθετήσει κάμερες και προβολεις στον περίβολο της εκκλησίας, για 
αποτροπή  βανδαλισμών και των καταστροφών που γίνονται κατά 
καιρούς από ανεγκέφαλους παραβάτες. 

Νερό ύδρευσης. Λάστιχο νερού έχει τοποθετηθεί επιφανειακά πάνω 
στο πεζοδρόμιο επί της οδού Αζινα. Είναι για προσωρινή παροχή στα 
σπίτια λογω εκσκαφής και κατασκευής του αποχετευτικού. Εδώ να 
σημειώσουμε ότι σε λίγες μέρες ξεκινά η εγκατάσταση νέου υδρευτικού 
δικτύου για αντικατάσταση όλου του παλαιού (το οποίον είναι 
κατασκευασμένο με αμιαντετινες σωλήνες και που ως γνωστό 
προκαλούν καρκίνο), με σωλήνες κατασκευασμένες από ειδικό κράμα 
μετάλλου και πλαστικου, το οποίο είναι ασφαλές για την υγεία. Προς 
τούτο επισκέφτηκε την κοινότητα μας και ο υπουργός Γεωργίας κ. 
Πολυνείκης και παρακάθισε σε συνεδρία με το κοινοτικό συμβούλιο, και 
αφού συζήτησαν το όλο θέμα, απεφασίσθη να ξεκινήσουν αμέσως οι 
εργασίες. 

Προσφέρεται αμοιβή 300 ευρώ. Κλέφτες επέδραμαν στην οικία του 
Λεωνίδα Όψιμου, που ευρίσκεται στην περιοχή Μέλανος, και αφού 
διέρρηξαν την αποθήκη του, του έκλεψαν ένα παπαγάλο μάρκας 
Αφρικαν γκρευ γκρίζου χρώματος, και κόκκινη ουρά. Είναι δεκα εφτα 
χρονων, εκπαιδευμένος να ομιλεί πάρα πολύ καλά, και είναι μεγάλης 
αξίας. Οποιοσδήποτε γνωρίζει οτιδήποτε, παρακαλείται όπως 
επικοινωνήσει με τον ιδιοκτήτη, η με την εφημερίδα. Για πληροφορίες 
που θα βοηθήσουν στην ανεύρεση του, προσφέρεται αμοιβή. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Κοιμητήριο Χλωρακας. Τις τελευταίες μέρες έχει παρατηρηθεί κίνηση 
εντος του Νεκροταφείου αργά τι νύχτες. Καλούνται όλοι όσοι 
παρατηρούν  τέτοιες κινήσεις, να ειδοποιούν αμέσως την αστυνομία. 
Διότι μπορεί να μην είναι τίποτα, όμως, "του φρονίμου τα παιδιά, πριν 
πεινάσουν μαγειρεύουν". 
 
Παράπονο εκφράζει ο Ανδρέας Έλληνας, διότι όπως λέει, ο 
κοινοτάρχης Λεμπας σε συνεργασία με την Επαρχιακή διοίκηση, 
προσπαθούν στα κρυφά και χωρίς να τον ενημερώσουν, να 
απαλλοτριώσουν το χωράφι που εδωρησεν στον υιό του, για να 
κατασκευάσουν  Νεκροταφείο. Αλλά το μεγάλο παράπονο του, είναι όταν 
σε ερώτηση που έκανε στον κοινοτάρχη, γιατί δεν δίνει γι αυτό το σκοπό 
ένα από τα χωράφια του αφού εκεί που είναι υπήρχε και αρχαίο 
νεκροταφείο και αυτό σημαίνει ότι είναι και πιο κατάλληλο, η απάντηση 
που πήρε ήταν ότι τα εν λογω χωράφια είναι της συζύγου του και όχι 
δικά του. 

Οι Χλωρακιωτες έλαμψαν δια της απουσίας τους. Σε μια κατάμεστη 
αίθουσα από κόσμο στο Γυμνάσιο Αρχιεπισκόπου Γ', έγινε και φέτος η 
σεμνή γιορτή τιμής προς τον Ευαγόρα Παλληκαριδη. Σε πλήθος κόσμου 
απ όλη την Επαρχία, και ολη την Κύπρο, τελέστηκε η λιτή και απέριττη 
γιορτή για την μνήμη του ήρωα. Από την Χλωρακα από την οποία 
ξεκίνησε ο αγώνας του "55, δυστυχώς δεν υπήρχε αντιπροσώπευση 
πέραν ελαχίστων. Πέρασαν χρόνια πολλά ως φαίνεται και ο κόσμος 
άρχισε να ξεχνά. Αξιοσημείωτη ήταν η παρουσία στην εκδήλωση 
Ακαδημαϊκών από την Ελλάδα, οι οποίοι εκμεταλλευόμενοι την επίσκεψη 
τους για το γεγονός, είχαν και μια ενδιαφέρουσα περιήγηση από τον 
Κλεόβουλο Π/Κώστα, στο μουσείο όπου στεγάζεται το πλοιάριο Άγιος 
Γεώργιος, ενώ ακολούθως επεσκέφθησαν και την κοινότητα μας, όπου 
οι φιλόξενοι Χλωρακιωτες τους καλωσόρισαν και τους τράταραν καφε. 

Κακόβουλος εμπρησμός. Την νύχτα του Σαββάτου, αλλοδαπός 
επεχείρησε να βάλει φωτιά σε κατάστημα στην Πάφο. Ο δράστης όμως 
συνελήφθηκε επ αυτοφώρω από τον ομοχώριο μας υπαστυνόμο Κώστα 
Χ" Οικονόμου, την ώρα που επιχειρούσε το αδίκημα. 

Έγινε καταγγελία στην αστυνομία, ότι αστυνομικός επεχείρησε να 
βιάσει γυναίκα. Ο αστυνομικός συνελήφθη αμέσως, τέθηκε σε 
διαθεσιμότητα, και ανακρίνεται. Πρόκειται για αστυνομικό από την 
Λεμεσό, ο οποίος υπηρετεί στην Πάφο. 

Διάρρηξη στον Άγιο Εφραιμ. Διάρρηξη του κουτιού στον Άγιο Εφρεμ 
έγινε την Πέμπτη 12/3/2009. Οι ληστές έκοψαν τις δυο κλειδαριές, και 
πήραν όλα τα λεφτά. Οι άτυχοι δεν ήξεραν όμως ότι οι έξυπνοι 
υπεύθυνοι των εκκλησιών μας παίρνουν τα χρήματα από τα κουτιά πολύ 
ταχτικά, και έτσι ο κόπος τους δεν ανταμείφτηκε. Ας μην επιχειρούν 
λοιπόν τέτοιες ληστείες, διότι εκτός του ότι είναι αμαρτία, θα τους μένει 
και ο κόπος. 

Εκλογές στο ΔΗΚΟ. Μετά τες νενομισμενες αρχερεσιες και διαδικασίες, 
προεδρος του ΔΗΚΟ Χλωρακας, ανελαβε ο Παμπος Πιττοκοπιτης. 

Εκλογές στο ΔΗΚΟ. Έγιναν στο κέντρο Μέλανος οι Παγκυπριες 
εκλογές για ανάδειξη  ηγεσίας στο ΔΗΚΟ. Παρατηρήθηκε μεγάλη 
συρροή ψηφοφόρων, αλλά και άλλων περιέργων, αυτό όμως που ητο 
τελείως φανερό ητο η αθρόα προσέλευση αριστεριζόντων ψηφοφόρων 
του ΔΗΚΟ που υποστήριζαν τους υποψηφίους που επρόσκειντο στον 
πρόεδρο του κόμματος. Ήταν φανερές οι δυο τάσεις που υπήρχαν στο 
κόμμα. Μετά την καταμέτρηση, επικράτησε η δεξιά τάση, και η άλλη 
πλευρά απέτυχε, σε σημείο μάλιστα που ο προεδρος δεν έκανε ομιλία 
μετά το πέρας της διαδικασίας. Σ αυτην την αναμετρηση, μεγάλη 
εκλογική νίκη πέτυχαν οι ομοχώριοι μας Σάββας Βέργας και Πάμπος 
Πιττοκοπιτης. Ο πρώτος εξελεγη στο εκτελεστικό γραφείο, και ο 
δεύτερος στην κεντρική επιτροπή. Συγχαρητήρια και στους δυο. 
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ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΕΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΩΝ 

Δικαιώματα του πολίτη. Οποιοδήποτε πρόσωπο 
επιθυμεί να γίνει καταναλωτής νερού πρέπει να 
καταβάλει στο Συμβούλιο σύμφωνα με τους 
κανονισμούς 34 ευρώ το οποίο θα κρατείται σε 
πίστη του καταναλωτή σαν εγγύηση πληρωμής του 
λογαριασμού του και θα επιστρέφεται μόλις αυτός 
παύσει να είναι καταναλωτης.Το συμβούλιο 
νομιμοποιείται να προχωρήσει σε διακοπή της 
παροχής νερού μόνο στην περίπτωση που ο 
καταναλωτής παρέλειψε να εξοφλήσει τον 

λογαριασμό υδατοπρομηθειας η όταν ο ίδιος ο καταναλωτής το ζητήσει 
εγγράφως από το Συμβούλιο. Ο καταναλωτής θα πληρώνει τέλη 
ανάλογα με την ποσότητα νερού που καταναλώνει όπως αυτή 
καταγράφεται στην υδρομετρητή του υποστατικού του.Δυστηχως το 
Κοινοτικό Συμβούλιο κατά παράβαση του νόμου και των κανονισμών 
εισπράττει εν γνώση του το ποσόν των 250 ευρώ ως εγγύηση 
(ντεπόζιτο) πληρωμής του λογαριασμού πόσιμου νερού. Αυτό αποτελεί 
αυθαιρεσία και κατάχρηση εξουσίας σε βάρος των καταναλωτών. Η 
δικαιολογία ότι κάποιοι καταναλωτές εγκαταλείπουν τις οικίες χωρίς να 
εξοφλούνται άλλα τέλη π.χ. κοινοτικών υπηρεσιών η τέλη σκυβάλων δεν 
δικαιολογεί με κανένα τρόπο την παράνομη ενέργεια του Συμβουλίου το 
οποίο έχει την υποχρέωση να εντοπίσει τα πιο πάνω άτομα για 
είσπραξη τελών που οφείλουν. Ο εκβιαστικός τρόπος είσπραξης των 
σχετικών τελών του Κοινοτικού Συμβουλίου με την αποσύνδεση του 
νερού, είναι απαράδεκτος, και δεν συνάδει με τους κανόνες της χρηστής 
διοίκησης που το Συμβούλιο πρέπει να ακόλουθη. Η διακοπή του 
πόσιμου νερού επειδή δεν καταβλήθηκε ο φόρος σκυβάλων η 
οποιοσδήποτε άλλος φόρος, είναι ενέργεια απαράδεκτη και παράνομη. 
Επίσης και η είσπραξη από το συμβούλιο τέλους νερού στις 
περιπτώσεις που η κατανάλωση είναι μηδέν καθώς και στις περιπτώσεις 
που δεν υπάρχει υδρομετρητής είναι ενέργεια παράνομη και 
απαράδεκτη. Οι πιο πάνω απαράδεκτες και παράνομες ενέργειες του 
Συμβουλίου είχαν σοβαρές συνέπειες για τους ιδιοκτήτες υποστατικών 
στην Χλωρακα που τα παρέχουν για ενοικίαση. Σημαντικός αριθμός 
υποψηφίων ενοικιαστών προτιμούν να νοικιάσουν υποστατικά σε άλλα 
χωριά πλησίον της Πάφου ή και στην Πάφο όπου η φορολογική 
πολιτικής τους είναι σύμφωνη με τον νόμο και οι φόροι 
λιγότεροι...Χαραλαμπος Μελιος 

Γ. Πενταρας: Ποιος προκάλεσε την 
οικονομική κρίση; Ο   νεοφιλελευθερισμός / 
καπιταλισμός.. 
Ποιος φταιει που χαλούν τα δόντια των 
μωρών; Ο νεοφιλελευθερισμός / καπιταλισμός. 
Ποιος φταιει που  εν έβρεξε ; Ο 
νεοφιλελευθερισμός / καπιταλισμός. 
Σχόλια που ειδικούς, πολιτικάντηδες, και 
άσχετους που αν τους ρωτούσες  πριν ένα 

χρόνο θα σου έλεγαν ότι η οικονομία, τοπική και παγκόσμια, πάει μια 
χαρά. 
Διάφοροι σχολιαστές, από όλες τις πλευρές του πολιτικού φάσματος, 
προσπαθούν με  απλότητα ν να αποδώσουν  αιτιώδεις επεξηγήσεις για 
πολύπλοκα ζητήματα που δεν έχουν χαμπάρι. 
Αν δεν το κάμουν, αν δεν δουν την φάτσα τους στα κανάλια και αν δεν 
ακούσουν την φωνή τους στα ραδιόφωνα νομίζουν ότι θα ξεχαστούν! 
 Τουλάχιστον δεν προσπαθούν να πουν όμως κάτι δικό τους η 
τουλάχιστον κάτι  διαφορετικό ή κάτι που να ανταποκρίνεται έστω και 
λίγο στην πραγματικότητα. 
Η κρίση ξεκίνησε από την Αμερική. 
Είναι τεραστίων διαστάσεων και το μέγεθος ή την έκταση της ακόμα να 
τα δούμε σε όλο τους το μεγαλείο.. 
Το κακό δεν ξεκίνησε επί Μπους όμως, αλλά το 1977 με το Community 
Reinvestment Act 
. Σε πολλά απλά λόγια, αυτός ο ομοσπονδιακός νόμος έδωσε “κίνητρα” 
στις εμπορικές τράπεζες για να δώσουν δάνεια στον κόσμο να αγοράσει 
σπίτι.  
Το 1995 ο κύριος Μπιλ  Κλίντον τροποποίησε και αναθεώρησε τον νόμο 
ώστε να χαλαρώσουν τα μέτρα δανεισμού από τις τράπεζες  και  να 
επισπευτούν οι διαδικασίες. 
 Δηλαδή, αν ένας απένταρος άνεργος ήθελε να αγοράσει σπίτι του μισού 
εκατομμυρίου, τώρα μπορούσε. 
(Μήπως αυτό σας θυμίζει κάτι σε μια γνωστή σας χώρα;) 
Ενώ κανονικά  καμιά τράπεζα δεν θα του δάνειζε,  με εγγυήσεις της 
κυβέρνησης  (τα λεφτά του φορολογούμενου δηλαδή) έπαιρνε δάνειο και 
το έπαιζε εφοπλιστής. 
  Εκεί που  οι τραπεζίτες, με κυβερνητική ενθάρρυνση, έδιναν  δάνεια 
στον οιονδήποτε και ευλογούσαν τα γένια τους παίρνοντας εκατομμύρια 

για Μπόνους  (αφού μετά από 25 χρόνια  θα ξοφληθούν τα δάνεια τι μας 
νοιάζει εμάς), πήραν τα υπόλοιπα τοξικά προϊόντα και τα πούλησαν 
στους υπόλοιπους για να μην γλιτώσει κανένας. 
Όταν άρχισαν οι καθυστερήσεις των δόσεων  των Αμερικάνων, δόσεις 
για δάνεια που δεν θα έπαιρναν  χωρίς κυβερνητική ενθάρρυνση, 
διαλύθηκε όλο το σύστημα.. 
Οι  φιλελεύθεροι είναι  ενάντια στην αχρείαστη κρατική παρέμβαση και 
υπέρ της ελάχιστης.  
Από πού ως που ο κρατικός παρεμβατισμός του 1977 και του 1995 είναι 
φιλελεύθερο μέτρο; 
 Αν τα πράματα έγιναν χειρότερα επί Μπους, της πλέον συντηρητικής 
διακυβέρνησης με τον προστατευτισμό  πως φταιει  ο φιλελευθερισμός;  
Την  καραμέλα ότι  ο φιλελευθερισμός ευθύνεται για όλα τα κακά την 
μασούν εκείνοι που την μασούν επειδή τους  βολεύει, είναι ο εύκολος 
στόχος, ο αποδιοπομπαίος τράγος και  ο κακός λύκος των 
αποτυχημένων  ιδεολογιών που αρνούμαστε να αποχωριστούμε και να 
παραδεχτούμε ότι  οι κοσμοθεωρίες μας, δεξιών και αριστερών τόνων, 
επιδέχονται αναθεώρησης. Διαφορετικά θα έπρεπε να αναλάβουμε 
συλλογικά ευθύνη για τις κυβερνήσεις που εκλέξαμε (ουδεμία 
φιλελεύθερη), θα έπρεπε να κάτσουμε να ξεμπλέξουμε τον 
συντηρητισμό της Δεξιάς με τον συντηρητισμό  της Αριστεράς, κάτι που 
δεν βολεύει κανέναν καρεκλοκενταύρο. 
Λύση για την παγκόσμια κρίση δεν έχω και  δεν προσποιούμαι ότι είμαι 
παντογνώστης. 
 Ούτε είμαι σίγουρος αν πρέπει οι κυβερνήσεις να βγάλουν τα κάστανα 
από την φωτιά και πώς. 
 Είμαι βέβαιος όμως πως δεν φταιει ο φιλελευθερισμός για την κατάντια 
μας αλλά οι κυβερνήσεις που όχι μόνον ενθάρρυναν την κρίση, αλλά την 
δημιούργησαν και την μεγάλωσαν  σε μια προσπάθεια να παράξουν 
“κοινωνική” πολιτική.  
Φωνάζουν τώρα οι κλέφτες, και κάνουν ότι δεν καταλαβαίνουν. 
 Από την άλλη  εμείς αμέριμνοι ασχολούμαστε με , το βόλεμα μας, τις  
ξοφλημένες και “ευαισθητοποιημένες” μας ιδεολογίες που μόνον 
εξαθλίωση αναπαράγουν και τότε και πάντα.  
Την καλοπέραση μας και την μονιμοποίηση του αιωνίου ονείρου που 
θέλει την κυβέρνηση να λύνει τα προβλήματα μας κάτι που δεν έγινε 
ποτέ μέχρι τώρα σε αυτή την χώρα που κυβερνούν οι μικροπολιτικές 
σκοπιμότητες. 
Και τα συμφέροντα μιας μικρής μειοψηφίας ΔΗΘΕΝ αριστερών , ΔΗΘΕΝ 
σοσιαλιστών , ΔΗΘΕΝ κεντρώων και ΔΗΘΕΝ δεξιών (Μιλούμε πάντοτε 
για τα ηγετικά στελέχη η έστω μια μερίδα αυτών των Κυρίων). 
Κατά τα άλλα από ειδικούς μάλλον πάμε για το GUINNESS BOOK OF 
RECORDS… Γιώργος Πενταράς 
 
Χρίστος Μ. Μαυρεσης, ένας νέος Χχλωρακιωτης, άξιος συγγραφέας. Επ 
ευκαιρία της 1η Απριλίου 1955, παραθέτουμε ένα απόσπασμα από το 
εξαίρετο βιβλίο του συγχωριανού μας Χρίστου Μαυρεση ο οποίος συνέγραψε 
το ιστορικό λαογραφικό βιβλίο «Χλωρακα Ιστορική και Λαογραφική μελέτη», 
ένα βιβλίο που δεν γράφεται εύκολα, αλλά χρειάζεται πολύς κόπος και 
μόχθος, αλλά και πολλή μόρφωση καθώς και πολύ ταλέντο. Ο συγχωριανός 
μας πρέπει να είναι περήφανος γι αυτό του το έργο, και να είναι σίγουρος ότι 
το βιβλίο του αυτό θα μείνει στην Ιστορία της Χλωρακας.  
«Ο απελευθερωτικός αγώνας 1955-59. Πολλοί έχουν γράψει κατά καιρούς 
για τη Χλωρακα ως γενέτειρα του απελευθερωτικού αγώνα 1955-59. Όσες 
λέξεις και αν χρησιμοποιήσει κανείς, είναι πολύ λίγες και φτωχές, για να 
ντύσουν το ηρωικό αυτό έπος. Οι χωριανοί μας είχαν συνειδητοποιήσει πως 
η γη δεν έχει κρικέλια, για να την πάρουν στον ώμο και να φύγουν. Γνήσιοι 
πατριώτες οι Χλωρακιωτες, έσπευσαν στο κάλεσμα του Διγενή για μια Κύπρο 
ελεύθερη. Χλωρακιωτες αγωνιστές έλαβαν μέρος σε ενέδρες… Στις ερημικές 
τότε παραλίες του χωριού έβρισκαν πρόσφορο έδαφος για να 
κατασκευάσουν τις βόμβες, τις χειροβομβίδες και τις νάρκες… Πολλοί είχαν 
φυλακιστεί και βασανιστεί από τους Άγγλους… Τα σπίτια των χωριανών ήταν 
πάντα ανοιχτά, για να κρύψουν τους αγωνιστές…»  
Και ο συγγραφέας συνεχίζει την εξιστόρηση του Έπους του αγώνα, 
παραθέτοντας πλήθος πληροφοριών και Ιστορικών ντοκουμέντων, αλλά 
περιγράφοντας και την πλήρη δράση όλων τν συγχωριανών μας, καθώς και 
τα ονόματα όλων των αγωνιστών.  
ΤΟ ΣΧΟΛΕΙΟΝ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ : Η τοπική αυτοδιοίκηση πρέπει να 
έχει αρχές για σωστή τοπική διακυβέρνηση: Να δίνει έμφαση στα θέματα 
που απασχολούν τους κατοίκους και τις τοπικές επιχειρήσεις.Να ενισχύει τις 
τοπικές   οργανώσεις και επιχειρήσεις ούτως ώστε να ανταποκρίνονται στις 
ανάγκες των κατοίκων.Να υπάρχει πρωτοβουλία και έμφαση  για έργα  με 
πραγματική αξία για τους κατοίκους.Να διδάσκεται οργάνωση και γνώση  στο 
εργατικό δυναμικό για καλύτερη απόδοση από αυτούς στην διαχείριση των 
διαφόρων υπηρεσιών. Να προωθούνται μέτρα για έλκυση καινούργιων 
επιχειρήσεων στην Κοινότητα, π.χ. μείωση φόρων. Διότι πολλές δουλειές 
σημαίνει απασχόληση, ανάπτυξη, ευημερία.  Να ενισχύονται οι  ευπαθείς 
ομάδες.Και να δίνεταιέμφαση στην πρόληψη της νεανικής παραβατικότητας 
και εγκληματικότητας. 
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ΔΙΑΦΟΡΑ ΑΛΛΑ ΓΕΓΟΝΟΤΑ 
 
Τελευταία ώρα. Μετά 
από δραστική  
παρέμβαση της 
εφημερίδας μας τής 
οποίας μέρος εκδόθηκε σε 
έκτακτο παράρτημα, 
πείστηκε ο κόσμος και 
κατήλθε σε δυναμική 
κινητοποίηση και 
διαδήλωσε την αντίθεση 
του στην κατασκευή 
ηλεκτρικού υποσταθμού 
στην κοινότητα μας. Οι 

κοινοτικοί σύμβουλοι δρώντας κι αυτοί με μια δυναμική ενέργεια, 
άλλαξαν την καταρχήν απόφαση που υπήρχε για την κατασκευή η μη 
κατασκευή αυτού του υποσταθμού, και αρνήθηκαν στην ΑΗΚ όπως 
κατασκευάσει το ανωτέρω έργο. Συγκεκριμένα, την νύχτα της Τρίτης 
24/3/2009, αρκετοί κάτοικοι μαζεύτηκαν έξω από το κοινοτικό 
συμβούλιο, και με την παρουσία και την συμπαράσταση των Οικολόγων, 
και συγκεκριμενα του κ. Ευλαβη, και κρατώντας πλακάτ, την ώρα που οι 
σύμβουλοι συνεδρίαζαν, και φωνάζοντας συνθήματα εναντίον της ΑΗΚ, 
απέτισαν όπως μη κατασκευαστεί ο υποσταθμός. Σε κάποια στιγμή 
κόντεψε να δημιουργηθεί επεισόδιο, με αποτέλεσμα να επέμβει η 
αστυνομία μετά από τηλεφώνημα που έγινε σ αυτήν. Κατέφθασαν τρία 
περιπολικά με αρκετούς αστυνομικούς, οι οποίοι διακριτικά 
παρακολούθησαν την όλη εκδήλωση έτοιμοι να επέμβουν αν χρειαζόταν. 
Ευτυχώς όλα κύλησαν ομαλά, και όλα έληξαν καλά. Αξιοσημείωτη ήταν 
η απουσία εκπροσώπων των κομμάτων από αυτήν την ειρηνική 
εκδήλωση. Άλλο αξιοσημείωτο γεγονός ήταν ότι τα κανάλια της 
τηλεόρασης της Πάφου αν και ξεκίνησαν να έρθουν αφού είχαν καλεστεί 
να καλύψουν το γεγονός, κάποιος επενεβη και με την επιρροή του τα 
εμπόδισε στο να παρευρίσκονται στο γεγονός. Ως προς τα αλλα, ζήτω η 
ανεξαρτησία των TV καναλιών. Την επομένη ημέρα συνεστήθη 
προσωρινή συντονιστική επιτροπή με σκοπό την παρακολούθηση της 
όλης διαδικασίας εκ μέρους του Συμβουλίου για την υλοποίηση της 
απόφασης, και την κοινοποίηση αυτής προς την ΑΗΚ, ειδάλλως όπως 
δηλώνουν είναι έτοιμοι και αποφασισμένοι να κατέλθουν σε δυναμικές 
αντιδράσεις.  
 
ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ... ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ 
Χλωρακα 26/03/09 
Πρόεδρο και μέλη του Κοινοτικού Συμβουλίου Χλωρακας. 
 
Έντιμοι κύριοι 
 
Έχουμε πληροφορηθεί ότι μετά την εκδήλωση διαμαρτυρίας εναντιο της 
κατασκευής του υποσταθμού της ΑΗΚ έξω από το Κοινοτικό Συμβούλιο 
στις 24/03/2009 έχετε αποφασίσει ομοφώνως την ακύρωση του. 
Επειδή γνωρίζουμε ότι η πρόνοια κατασκευής του υποσταθμού αυτού 
έχει προωθηθεί και σχεδιαστεί στις προτάσεις του Κοινοτικού 
Συμβουλίου για αλλαγή των ζωνών στη κοινότητα μας και επειδή 
γνωρίζουμε ότι οι προτάσεις αυτές πρέπει να υποβληθούν στα αρμόδια 
κυβερνητικά τμήματα μέχρι 31/03/2009 σας εισηγούμεθα τα πιο κάτω: 
1. Να ειδοποιηθεί αμέσως η A.L.A Planning Partnership (Σύμβουλοι 
Πολεοδομίας, Μεταφορών- Περιβάλλοντος) Να προβούν στις αναγκαίες 
διορθώσεις στα σχέδια και να απαλειυθει η εισήγηση που προνοεί την 
κατασκευή του πιο πάνω υποσταθμού εντος των Κοινοτικών ορίων της 
Χλωρακας. 
2. Aν έχει προβεί στην κατάθεση των σχεδίων και της πρότασης, να 
προβεί αμέσως σε απόσυρση των και διόρθωση των. 
3. Να αποσυρθούν οποιαδήποτε έγγραφα η σχέδια που έχουν σταλεί τα 
οποία δεσμεύουν την κοινότητα για το πιο πάνω θέμα. 
4. Αφού ληφθει υποψιν η τελεσίδικη απόφαση για την κατασκευή του 
σταθμού να γίνει εισήγηση προς την πολεοδομία για τα συγκεκριμένα 
τεμάχια να ισχύει ο ίδιος συντελεστής δόμησης που εισηγείστε για τα 
διπλανά τεμάχια για ιση μεταχείριση και άρση οποιασδήποτε αδικίας. 
 
Σας ευχαριστούμε εκ των προτέρων, η προσωρινή επιτροπή Αγώνα 
εναντια στον υποσταθμό: 
 1. Κλεόβουλος Π/Κώστα, 2. Ανδρέας Βάνας, 3. Μιχάλης Λεωνιδου, 4. 
Χαράλαμπος Τσοκκας, 5. Μιχάλης Σπύρου, 6. Φρίξος Νικολάου, 7. 
Ανδρέας Αλεξίου. 
 
Μπυραριες. Μεγάλος καυγάς ξέσπασε πάλι στην Εγγλέζικη μπυραρία 
της Χλωρακας δίπλα στην Τράπεζα Κύπρου. Συγκεκριμένα , μπήκε ως 
θαμώνας ένοικος του γηροκομείου Χλωρακας (που είναι στο ίδρυμα για 
άλλους λόγους και όχι λογω γηρατειών), και ζήτησε να πιει. Επειδή είναι 

αλκοολικός, προκάλεσε φασαρία, και οι ιδιοκτήτες κάλεσαν την 
αστυνομία. Όταν αυτοί κατέφθασαν, η ιδιοκτήτρια είχε απαίτηση να 
συλληφθει ο δράστης. Η αστυνομία μη θέλοντας να συλλάβει έναν 
"καημένο", φέρθηκε έξυπνα, και ζήτησε τις άδειες από την εν λογω 
μπυραρία. Και επειδή οι άδειες που είχαν ήταν για Λέσχη και όχι 
μπυραρία, έβαλαν νερό στο κρασί τους, και ο δράστης αντί να οδηγηθεί 
στα κρατητήρια, οδηγήθηκε στο κρεβάτι του. Για να έχει αίσιο τέλος η 
ιστορία, επενέβηκαν και ορισμένοι "νουσιμοι " χωριανοί μας από το 
γειτονικό καφενείο. 

Ιστορίες για αγρίους. Μεγάλη βεντέτα που διαρκεί εδω και πολλά 
χρόνια στην κοινότητα μας, δεν λέει να πάρει τέλος. Πρόκειται για 
ηλικιωμένους, ενός υπέργηρου, και ενός ημιπαραλητου, που εδω και 
χρόνια έχουν μεγάλη διαμάχη αναμεταξύ τους, που σαν αποτέλεσμα έχει 
κάθε λίγο και λιγάκι να απασχολούν την αστυνομία και τα δικαστήρια. 
Έτσι και αυτή την εβδομάδα την προτελευταία του μήνα, πάλι έγινε το 
κακό. Ενώ ο ένας έμπαινε αμέριμνος στο καφενείο του ΔΗΣΥ, ο άλλος 
έβαλε στα πόδια του το μπαστούνι του με αποτέλεσμα να τον ρίξει κάτω, 
και ακολούθως άρχισε να τον κτυπάει με το μπαστούνι ενώ αυτός 
βρισκόταν χάμω και πριν προλάβουν οι άλλοι θαμώνες να τους 
χωρίσουν. Κατόπιν αυτού, ειδοποιήθηκε η αστυνομία η οποία και 
ανελαβε. Τις τελευταίες μέρες μαθαίνουμε ότι ο δράστης είχε 
καταδικαστεί σε μεγάλο πρόστιμο από το δικαστήριο για παρόμοιο 
επεισόδιο με τον ίδιο άνθρωπο.  

Μεγάλο πάρτι 
γενεθλίων. Την 
Πέμπτη 26 Μαρτίου 
2009 διοργανώθηκε 
ξεφάντωμα και 
μεγάλο πάρτι στον 
χώρο του  Κέντρου 
«Τσάκας» προς 
εορτασμό των 
γενεθλίων του 
ιδιοκτητη. Στην 
εκδήλωση αυτή 
έλαβαν μέρος εκτός 
της οικογένειας και οι 

αμέτρητοι φίλοι του, που ήσαν τόσοι πολλοί, που το κέντρο γέμισε ασφυκτιως.  
Τον εορταζοντα  τίμησε με την παρουσία του και ο τέως Δήμαρχος Πάφου και 
νυν βουλευτής Φειδίας Σαρικας μαζί με το επιτελείο του. 
Η χαρούμενη συνάθροιση άνοιξε με ζωντανή μουσική, και ενώ  ο εορτάζοντας 
έκοβε την τούρτα, μια χαρούμενη έκπληξη εξέπληξεν όλους. Καλλονή απείρου 
κάλλους και με κορμί φιδίσιο, χόρεψε αισθησιακούς χορούς και έκανε όλους να 
την παρακολουθήσουν με πολλή προσοχή. Μετά το πέρας αυτής της 
τελετουργίας, όλοι μαζί ευχήθηκαν Χρόνια Πολλά. Όλοι μαζί γλέντησαν, 
χόρεψαν και τραγούδησαν λαϊκούς χορούς υπό τους ήχους της μουσικής του 
μουσικού σχήματος επί αρκετές ώρες. Και χάρις στην ζεστή ατμόσφαιρα με το 
άφθονο κρασί και τα άλλα ποτά, αλλά ιδιαίτερα με τα πλούσια εδέσματα που 
έφτιαξε η οικοδέσποινα που ήταν προς τέλεια τέρψη και των πιο απαιτητικών, 
συνεχίστηκε το γλέντι μέχρι πρωίας. 
Ο Ακρίτας είναι πρωταθλητής, γεγονός αναντίλεκτο. Ο Ακρίτας φθάνει σε 
κατάκτηση πρωταθλήματος, ύστερα από μια 20ετία.  Όλοι χαίρονται μα προ 
πάντων αυτοί που έδωσαν κόπο, ιδρώτα και αγωνία. Έδωσαν πολλά, μα 
αμειφθησαν καλά. Είναι πρωταθλητές. Για να γιορτάσουν αυτή τη χαρά, 
οργανώνεται από τους ιθύνοντες μεγάλη φιέστα η οποία θα γίνει στο κοινοτικό 
γήπεδο το ερχόμενο Σάββατο μετά το τελευταίο ματς της σαιζόν που θα έχει ο 
Ακρίτας. Σ αυτήν τη γιορτή που είναι όλοι καλεσμένοι, θα υπάρχει φαγοπότι, 
μουσική, χορός, και παιχνίδια για τους μικρούς. Τα συμβούλιο της ομάδας κάνει 
έκκληση σε όλους τους Χωριανούς όπως παρευρεθούν για να γιορτάσουν όλοι 
μαζί τη μεγάλη νίκη.  
Μεγάλο πάρτι γενεθλίων. Την Πέμπτη 26 Μαρτίου 2009 διοργανώθηκε 
ξεφάντωμα και μεγάλο πάρτι στον χώρο του  Κέντρου «Τσάκας» προς 
εορτασμό των γενεθλίων του ιδιοκτητη. Στην εκδήλωση αυτή έλαβαν μέρος 
εκτός της οικογένειας και οι αμέτρητοι φίλοι του, που ήσαν τόσοι πολλοί, που το 
κέντρο γέμισε ασφυκτιως.  
Τον εορταζοντα  τίμησε με την παρουσία του και ο τέως Δήμαρχος Πάφου και 
νυν βουλευτής Φειδίας Σαρικας μαζί με το επιτελείο του. 
Η χαρούμενη συνάθροιση άνοιξε με ζωντανή μουσική, και ενώ  ο εορτάζοντας 
έκοβε την τούρτα, μια χαρούμενη έκπληξη εξέπληξεν όλους. Καλλονή απείρου 
κάλλους και με κορμί φιδίσιο, χόρεψε αισθησιακούς χορούς και έκανε όλους να 
την παρακολουθήσουν με πολλή προσοχή. Μετά το πέρας αυτής της 
τελετουργίας, όλοι μαζί ευχήθηκαν Χρόνια Πολλά. Όλοι μαζί γλέντησαν, 
χόρεψαν και τραγούδησαν λαϊκούς χορούς υπό τους ήχους της μουσικής του 
μουσικού σχήματος επί αρκετές ώρες. Και χάρις στην ζεστή ατμόσφαιρα με το 
άφθονο κρασί και τα άλλα ποτά, αλλά ιδιαίτερα με τα πλούσια εδέσματα που 
έφτιαξε η οικοδέσποινα που ήταν προς τέλεια τέρψη και των πιο 
απαιτητικών, συνεχίστηκε το γλέντι μέχρι πρωίας 
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ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ... ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ 
Χλωρακα 26/03/09 
Πρόεδρο και μέλη του Κοινοτικού Συμβουλίου Χλωρακας. 
 
Έντιμοι κύριοι 
 
Έχουμε πληροφορηθεί ότι μετά την εκδήλωση διαμαρτυρίας εναντιο της 
κατασκευής του υποσταθμού της ΑΗΚ έξω από το Κοινοτικό Συμβούλιο 
στις 24/03/2009 έχετε αποφασίσει ομοφώνως την ακύρωση του. 
Επειδή γνωρίζουμε ότι η πρόνοια κατασκευής του υποσταθμού αυτού 
έχει προωθηθεί και σχεδιαστεί στις προτάσεις του Κοινοτικού 
Συμβουλίου για αλλαγή των ζωνών στη κοινότητα μας και επειδή 
γνωρίζουμε ότι οι προτάσεις αυτές πρέπει να υποβληθούν στα αρμόδια 
κυβερνητικά τμήματα μέχρι 31/03/2009 σας εισηγούμεθα τα πιο κάτω: 
1. Να ειδοποιηθεί αμέσως η A.L.A Planning Partnership (Σύμβουλοι 
Πολεοδομίας, Μεταφορών- Περιβάλλοντος) Να προβούν στις αναγκαίες 
διορθώσεις στα σχέδια και να απαλειυθει η εισήγηση που προνοεί την 
κατασκευή του πιο πάνω υποσταθμού εντος των Κοινοτικών ορίων της 
Χλωρακας. 
2. Aν έχει προβεί στην κατάθεση των σχεδίων και της πρότασης, να 
προβεί αμέσως σε απόσυρση των και διόρθωση των. 
3. Να αποσυρθούν οποιαδήποτε έγγραφα η σχέδια που έχουν σταλεί τα 
οποία δεσμεύουν την κοινότητα για το πιο πάνω θέμα. 
4. Αφού ληφθει υποψιν η τελεσίδικη απόφαση για την κατασκευή του 
σταθμού να γίνει εισήγηση προς την πολεοδομία για τα συγκεκριμένα 
τεμάχια να ισχύει ο ίδιος συντελεστής δόμησης που εισηγείστε για τα 
διπλανά τεμάχια για ιση μεταχείριση και άρση οποιασδήποτε αδικίας. 
 
Σας ευχαριστούμε εκ των προτέρων, η προσωρινή επιτροπή Αγώνα 
εναντια στον υποσταθμό: 
 1. Κλεόβουλος Π/Κώστα, 2. Ανδρέας Βάνας, 3. Μιχάλης Λεωνιδου, 
4. Χαράλαμπος Τσοκκας, 5. Μιχάλης Σπύρου, 6. Φρίξος Νικολάου, 
7. Ανδρέας Αλεξίου. 
 
Μπυραριες. Μεγάλος καυγάς ξέσπασε πάλι στην Εγγλέζικη μπυραρία 
της Χλωρακας δίπλα στην Τράπεζα Κύπρου. Συγκεκριμένα , μπήκε ως 
θαμώνας ένοικος του γηροκομείου Χλωρακας (που είναι στο ίδρυμα για 
άλλους λόγους και όχι λογω γηρατειών), και ζήτησε να πιει. Επειδή είναι 
αλκοολικός, προκάλεσε φασαρία, και οι ιδιοκτήτες κάλεσαν την 
αστυνομία. Όταν αυτοί κατέφθασαν, η ιδιοκτήτρια είχε απαίτηση να 
συλληφθει ο δράστης. Η αστυνομία μη θέλοντας να συλλάβει έναν 
"καημένο", φέρθηκε έξυπνα, και ζήτησε τις άδειες από την εν λογω 
μπυραρία. Και επειδή οι άδειες που είχαν ήταν για Λέσχη και όχι 
μπυραρία, έβαλαν νερό στο κρασί τους, και ο δράστης αντί να οδηγηθεί 
στα κρατητήρια, οδηγήθηκε στο κρεβάτι του. Για να έχει αίσιο τέλος η 
ιστορία, επενέβηκαν και ορισμένοι "νουσιμοι " χωριανοί μας από το 
γειτονικό καφενείο. 

Ιστορίες για αγρίους. Μεγάλη βεντέτα που διαρκεί εδω και πολλά 
χρόνια στην κοινότητα μας, δεν λέει να πάρει τέλος. Πρόκειται για 
ηλικιωμένους, ενός υπέργηρου, και ενός ημιπαραλητου, που εδω και 
χρόνια έχουν μεγάλη διαμάχη αναμεταξύ τους, που σαν αποτέλεσμα έχει 
κάθε λίγο και λιγάκι να απασχολούν την αστυνομία και τα δικαστήρια. 
Έτσι και αυτή την εβδομάδα την προτελευταία του μήνα, πάλι έγινε το 
κακό. Ενώ ο ένας έμπαινε αμέριμνος στο καφενείο του ΔΗΣΥ, ο άλλος 
έβαλε στα πόδια του το μπαστούνι του με αποτέλεσμα να τον ρίξει κάτω, 
και ακολούθως άρχισε να τον κτυπάει με το μπαστούνι ενώ αυτός 
βρισκόταν χάμω και πριν προλάβουν οι άλλοι θαμώνες να τους 
χωρίσουν. Κατόπιν αυτού, ειδοποιήθηκε η αστυνομία η οποία και 
ανελαβε. Τις τελευταίες μέρες μαθαίνουμε ότι ο δράστης είχε 
καταδικαστεί σε μεγάλο πρόστιμο από το δικαστήριο για παρόμοιο 
επεισόδιο με τον ίδιο άνθρωπο.  

Ο Ακρίτας είναι πρωταθλητής, γεγονός αναντίλεκτο. Ο 
Ακρίτας φθάνει σε κατάκτηση πρωταθλήματος, ύστερα από 
μια 20ετία.  Όλοι χαίρονται μα προ πάντων αυτοί που 
έδωσαν κόπο, ιδρώτα και αγωνία. Έδωσαν πολλά, μα 
αμειφθησαν καλά. Είναι πρωταθλητές. Για να γιορτάσουν 
αυτή τη χαρά, οργανώνεται από τους ιθύνοντες μεγάλη 
φιέστα η οποία θα γίνει στο κοινοτικό γήπεδο το ερχόμενο 
Σάββατο μετά το τελευταίο ματς της σαιζόν που θα έχει ο 
Ακρίτας. Σ αυτήν τη γιορτή που είναι όλοι καλεσμένοι, θα 
υπάρχει φαγοπότι, μουσική, χορός, και παιχνίδια για τους 
μικρούς. Τα συμβούλιο της ομάδας κάνει έκκληση σε όλους 
τους Χωριανούς όπως παρευρεθούν για να γιορτάσουν όλοι 
μαζί τη μεγάλη νίκη.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

INTERNET CAFE , ThE CINEmA CAFé:  
Γ. ΤΑΠΑΚΟΥΔΗΣ 
 
Σε ένα χώρο με απέραντη θέα τη θάλασσα, τώρα 
διαθέτουμε και αίθουσα κινηματογράφου. Με παλιές 
κλασσικές ταινίες, αγώνες ποδοσφαίρου, 
champions leaque, και formoula 1 μπορείτε να 
περάσετε ευχάριστα την ώρα σας. Με άψογο 
σέρβις, καλή παρέα και σε ένα ευχάριστο 
περιβάλλον σας περιμένει ο ιδιοκτήτης για να σας 
καλωσορίσει και να σας ξεναγήσει. 
Ο χώρος διατίθεται δωρεάν για εκδηλώσεις, 
συγκεντρώσεις, συνέδρια κ.λ.π. Ανοιχτα από τις 8 
π.μ. μεχρι αργα τη νυχτα. 
Τηλεφωνα  26271415,  99217113 
 

ΚΩΣΤΑΣ ΚΑΡΑΠΑΤΑΚΗΣ 
ΑΡΧΙΤΕΚΤΟΝΑΣ 
ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΙ 
ΑΠΟΧΕΤΕΥΤΙΚΩΝ 
ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ 
ΤΗΛ.99515478 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΦΟΥΑΡΤΑΣ 
Κατασκευες και συνδεσεις 
αποχετευτικων 
εγκαταστασεων 
 
Τηλ.96494980 
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ΠΕΡΙ ΤΟΥ ΧΩΡΙΟΥ ΧΛΩΡΑΚΑ ΙΣΤΟΡΙΕΣ.  
Από πάντα το νερό στην Χλωρακα ητο λιγοστό. Όλοι σχεδόν οι χωριανοί 
ζούσαν από τη γεωργία, γι αυτό και μοίραζαν μεταξύ τους το τρεξιμιό 
νερό ανά ώρα...Κατά τις τέσσερις το πρωί ο Γιώργος ο Όψιμος  
σηκώθηκε, καβαλίκεψε το γαϊδούρι του, και κίνησε για το χωράφι του. 
Έπιασε το μονοπάτι που περνούσε από την περιοχή του Πύρκου, εκεί 
που την τότε εποχή λεγανε οι Χωριανοί ότι υπήρχαν Ζωθκια (ξωτικά 
τέρατα). Ενώ προχωρούσε, άκουσε περπατησιές να τον ακλουθούν. 
Σταματούσε, σταματούσαν κι αυτές. Κοιτούσε πίσω, δεν έβλεπε τίποτα. 
Ήταν σκοτεινά. Συνέχισε να πηγαίνει, μα πάλι το ίδιο. Τον έπιασε τρόμος 
μεγάλος, αλλά δεν έχασε την ψυχραιμία του. Κατάλαβε ότι τον 
ακλουθούσε ένα Ζωθκιο. Και αποφάσισε να μην τα βάλει κάτω. 
Προχώρησε και κρύφτηκε πίσω από το καντούνι ενός τοίχου κάποιου 
χωραφιού. Άρπαξε μια μεγάλη πέτρα, την σήκωσε ψηλά, περίμενε, και 
μόλις είδε μια σκιά, την κατέβασε με δύναμη. Όλα τέλειωσαν. Σκότωσε 
το Ζωθκιο, και ένιωσε την αγαλλίαση ότι δεν κινδύνευε πλέον. Ένιωσε τη 
χαρά ότι σκότωσε ένα Ζωθκιο, κάτι που δεν κατάφερε κανεις μέχρι τώρα. 
Θα τον είχαν όλοι για παλικάρι, ατρόμητο, λεβέντη. Τι χαρά, τι καλά. 
Προχώρησε καμαρωτός μέσα στο σκοτάδι, σκεφτόμενος πως θα 
διανθούσε την ιστορία όταν θα την έλεγε στους χωριανούς το πρωί στο 
καφενείο...Πήγε στο χωράφι, πότισε, και βιαστικός ξεκίνησε για το 
καφενείο. Πήγε, κάθισε και παρήγγειλε καφέ. Φώναξε όλους τους 
θαμώνες, και άρχισε να τους διηγείται το μεγάλο ανδραγάθημα που 
έκανε. Όλοι έμειναν με ανοιχτό στόμα. Κανείς δεν πίστευε. Όλοι λεγανε 
ότι  Ζωθκια δεν υπήρχαν. Ήταν μόνο ιστορίες για να φοβούνται τα 
παιδιά. Μα ο Όψιμος επέμενε... Και κει  που πινναν τον καφέ τους, κει 
που λεγαν και εσυζητουσαν, μπαίνει στον καφενέ αλαφιασμένη 
αναστατωμένη η γριά Ερωφιλλη φωνάζοντας ότι κάποιος σκότωσε το 
μικρό πουλάρι της με μια μεγάλη πέτρα. Βαριά βουβαμάρα έπεσε προς 
στιγμή. Οι χωριανοί έμειναν άναυδοι. Κατάλαβαν την μεγάλη γκάφα. 
Σφίχτηκαν να μην γελάσουν για να μην δημιουργηθεί μεγάλο επεισόδιο 
εκείνη τη στιγμή. Όμως η ιστορία έμεινε , και την λένε όλοι ως σήμερα 
σαν χωρατό. 

B’ εμπεριστατωμένη εκδοχή περί του ονόματος Χλωρακα. Η 
Χλωρακα πριν το 1400, ονομαζόταν Πρασκίουρο. Η ονομασία προήρθε 
από τις λέξεις πράσινο και ουρά, διότι το χωριό ήταν κτισμένο στην άκρη 
μιας σειράς γκραιμμων με πολλή βλάστηση, και είχε το σχήμα ουράς. 
Δηλαδή το χωριό ήταν σαν μια πράσινη ουρά. Τα σπίτια ήταν κτισμένα 
στις παρυφές των υψωμάτων που βλέπουν την θάλασσα, και 
εκτείνονταν από την περιοχή που είναι η Λεμπα, έως την περιοχή που 
είναι τα Ορμάνια. Ο λόγος που έκτισαν το χωριό στα υψώματα των 
κγραιμμων, ήταν για να επιβλέπουν την θάλασσα για τυχών αφίξεις 
Πειρατών και Σαρακηνών, και να έχουν τον καιρό να κρύψουν τα 
υπάρχοντα τους. Από εκεί και κάτω ήσαν τα χωράφια τα οποία και 
καλλιεργούσαν, η έβοσκαν σε αυτά τα κοπάδια τους. Νερό έπαιρναν 
από τις διάφορες βρύσες τις οποίες και έκτιζαν εκεί όπου υπήρχε 
τρεξιμιό νερό. Από τα υψώματα και ύστερα, υπήρχε μεγάλη καυκάλλα με 
άγρια βλάστηση, και συγκεκριμένα με αρκόσσιηλλες και σχοινιές. Από 
μακριά αυτή η περιοχή φάνταζε σαν ένα καταπράσινο λιβάδι. Και όταν 
το χωριό μεγάλωσε,  αναγκαστικά οι κάτοικοι έκτιζαν τα σπίτια τους σ 
αυτήν την καταπράσινη καυκαλλα, για να μην πειράξουν τα 
καλλιεργήσιμα χωράφια που ήσαν προς τη θάλασσα. Έτσι σιγά σιγά όλο 
το χωριό μετακινήθηκε σ αυτή την χλωρή (πράσινη) καυκάλλα, και  από 
το πράσινο (χλωρό) της περιοχής, πήρε και το τελικό όνομα που είναι 
Χλωρακα. 

ΑΘΛΗΤΙΚΑ 

Κυριακή, 08 Μαρτίου 2009. Απρόσμενη νίκη για την ομάδα των 
Κουκλιών. Νίκησαν 1-0 με γκολ στις καθυστερήσεις του Μακρή τον 
Ακρίτα και ουσιαστικά αποφεύγουν την διαβάθμιση. Με αυτήν την ήττα ο 
Ακρίτας έπεσε στην δεύτερη θέση και θέλει νίκη στον επόμενο αγώνα 
εναντίον του Φρέναρος για να επιστρέψει και πάλι! 

Κυριακή, 15 Μαρτίου 2009. Ο Ακρίτας Χλώρακας ήταν ο μεγάλος 
νικητής στο ντέρμπυ κορυφής με την ομάδα του Φρέναρος. Ο Ακρίτας 
αν και αγωνίστηκε για αρκετό διάστημα με 9 ποδοσφαιριστές, πήρε 
σπουδαία νίκη με 1-0 από το Φρέναρος, και άρχισε ήδη να κάνει σκέψεις 
για την Β' Κατηγορία. 

Το Σαββατοκυρίακο 21-22 Μαρτίου ήταν σημαντικό για τον Ακρίτα 
Χλώρακας και Φρέναρος. Πανηγύρισαν την άνοδο τους από τη Γ' 
κατηγορία στη Β' κατηγορία! 

Σάββατο, 21 Μαρτίου 2009. Πρωταθλητης ο Ακριτας. Τον τίτλο του 
πρωταθλητή στην Γ’ Κατηγορία κατέκτησε ο Ακρίτας μετά την εκτός 
έδρας νίκη με 0-2 επί του Σπάρτακου. 

Βαθμολογία Γ’ Κατηγορίας  
(σε 24 αγώνες) 
1 Ακρίτας 41-22 48 
2 Φρέναρος F.C. 44-24 45 
3 Οθέλλος 33-21 43 
4 Α.Ε. Ζακακίου 39-30 36 
5 Σπάρτακος 46-33 36 
6 Α.Ε. Κουκλιών 31-24 35 
7 Κισσός FC 35-38 34 
8 Ελπίδα 33 35-33 
9 Διγενής Ορόκλ. 30-32 33 
10 Άδωνης 37-31 32 
11 Δερύνεια 29-28 31 
12 Αναγέννηση Τραχ. 33-49 25 
13 Ορφέας 24-42 25 

  

ΑΣΤΗΡ 1963 (η φωτογραφία και το υλικό είναι από το βιβλίο του 
Χρίστου Μαυρεση «Χλωρακα,Ιστορικη και λαογραφική μελέτη»: 
Διακρίνονται από αριστερά προς δεξιά: Όρθιοι: Αγαθοκλής Γεωργίου, 
Γιαννάκης Λαουρης, Γεώργιος Λαουρης, Ανδρέας Πολυδώρου, Ανδρέας 
Πέτρου, Ευθύβουλος Ευσταθίου. Καθήμενοι: Τελης, Νίκος Αδαμος, 
Ανδρέας Αλεξίου, Φρίξος Νικολάου, Κώστας Αδαμου. 

ΔΙΑΦΟΡΑ ΑΛΛΑ ΓΕΓΟΝΟΤΑ 
 
Τελευταία ώρα. Μετά από δραστική  παρέμβαση της εφημερίδας μας 
τής οποίας μέρος εκδόθηκε σε έκτακτο παράρτημα, πείστηκε ο κόσμος 
και κατήλθε σε δυναμική κινητοποίηση και διαδήλωσε την αντίθεση του 
στην κατασκευή ηλεκτρικού υποσταθμού στην κοινότητα μας. Οι 
κοινοτικοί σύμβουλοι δρώντας κι αυτοί με μια δυναμική ενέργεια, 
άλλαξαν την καταρχήν απόφαση που υπήρχε για την κατασκευή η μη 
κατασκευή αυτού του υποσταθμού, και αρνήθηκαν στην ΑΗΚ όπως 
κατασκευάσει το ανωτέρω έργο. Συγκεκριμένα, την νύχτα της Τρίτης 
24/3/2009, αρκετοί κάτοικοι μαζεύτηκαν έξω από το κοινοτικό 
συμβούλιο, και με την παρουσία και την συμπαράσταση των Οικολόγων, 
και συγκεκριμενα του κ. Ευλαβη, και κρατώντας πλακάτ, την ώρα που οι 
σύμβουλοι συνεδρίαζαν, και φωνάζοντας συνθήματα εναντίον της ΑΗΚ, 
απέτισαν όπως μη κατασκευαστεί ο υποσταθμός. Σε κάποια στιγμή 
κόντεψε να δημιουργηθεί επεισόδιο, με αποτέλεσμα να επέμβει η 
αστυνομία μετά από τηλεφώνημα που έγινε σ αυτήν. Κατέφθασαν τρία 
περιπολικά με αρκετούς αστυνομικούς, οι οποίοι διακριτικά 
παρακολούθησαν την όλη εκδήλωση έτοιμοι να επέμβουν αν χρειαζόταν. 
Ευτυχώς όλα κύλησαν ομαλά, και όλα έληξαν καλά. Αξιοσημείωτη ήταν 
η απουσία εκπροσώπων των κομμάτων από αυτήν την ειρηνική 
εκδήλωση. Άλλο αξιοσημείωτο γεγονός ήταν ότι τα κανάλια της 
τηλεόρασης της Πάφου αν και ξεκίνησαν να έρθουν αφού είχαν καλεστεί 
να καλύψουν το γεγονός, κάποιος επενεβη και με την επιρροή του τα 
εμπόδισε στο να παρευρίσκονται στο γεγονός. Ως προς τα αλλα, ζήτω η 
ανεξαρτησία των TV καναλιών. Την επομένη ημέρα συνεστήθη 
προσωρινή συντονιστική επιτροπή με σκοπό την παρακολούθηση της 
όλης διαδικασίας εκ μέρους του Συμβουλίου για την υλοποίηση της 
απόφασης, και την κοινοποίηση αυτής προς την ΑΗΚ, ειδάλλως όπως 
δηλώνουν είναι έτοιμοι και αποφασισμένοι να κατέλθουν σε δυναμικές. 
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ΜΕΓΑ ΘΕΜΑ. Ιστορια της δύναμης του ρεύματος. Το ηλεκτρικό 
ρεύμα οταν φεύγει από το σταθμό παραγωγής είναι πάρα πολύ δυνατό. 
H υψηλή τάση στο ρεύμα είναι εξαιρετικά επικίνδυνη και δεν είναι 
κατάλληλο να ηλεκτροδοτεί σπίτια. Για το λόγο αυτό, πριν φτάσει στα 
σπίτια, το ρεύμα περνάει από μετασχηματιστές και υποσταθμούς. Σε 
αυτούς με την κατάλληλη επεξεργασία μειώνεται η τάση του (η δύναμη 
του ρεύματος). Η ηλεκτρομαγνητική ακτινοβολία αποτελείται από κύματα 
που στην πλειονότητά τους είναι αόρατα.και ονομαζεται 
ηλεκτρομαγνητικό φάσμα, και περιλαμβάνει την ιονίζουσα και τη μη 
ιονίζουσα ακτινοβολία. Η ιονίζουσα ακτινοβολία περιλαμβάνει την 
κοσμική ακτινοβολία, τις ακτίνες Χ και τις ακτινοβολίες α, β και γ 
ραδιενεργού διάσπασης,και μεταφέρει πολύ υψηλή ενέργεια,η οποια 
μπορεί να εκδιώξει ένα ηλεκτρόνιο από ένα άτομο της ύλης.Η 
ακτινοβολία αυτή μπορεί να προκαλέσει άμεση βλάβη στη βιολογική ύλη 
και συγκεκριμένα στο DNA των κυττάρων. Τα μαγνητικά πεδία 
δημιουργούνται όταν υπάρχει ηλεκτρικό ρεύμα. Όσο πιο υψηλή είναι η 
ένταση του ρεύματος τόσο πιο δυνατό θα είναι το μαγνητικό πεδίο. Η 
ηλεκτρική ενέργεια δημιουργεί τόσο τα ηλεκτρικά όσο και τα μαγνητικά 
πεδία. 

Μεγάλος υποσταθμός ρεύματος μέσα στη Χλωρακα. Το Κοινοτικό 
Συμβούλιο θα εδιδε άδεια για κατασκευή υψηλής τάσεως 
υποσταθμού ρεύματος με μετασχηματιστές στην Ηλεκτρική που θα 
είναι για όλη την ευρύτερη περιοχή της Δυτικής Πάφου, μόνο εάν, 
όπως μας δηλώθηκε επίσημα, από ανεξάρτητες μελέτες, προκύψει 
ότι δεν θα βλάπτεται η υγεία των κατοίκων. Μαθαίνουμε ότι από το 
κοινοτικό συμβούλιο ανατέθηκε σε επιστήμονα από την Χλωρακα, 
όπως προβεί σε μελέτη για το θέμα αυτό. Μαθαίνουμε ότι η έκθεση 
αυτή συνηγορεί στο να γίνει αυτός ο υποσταθμός στην κοινότητα 
μας. Μαθαίνουμε επίσης ότι η Ηλεκτρική δίνει μεγάλα 
ανταλλάγματα για να συνηγορήσει η κοινότητα, κάτι όμως που 
αφήνει ερωτήματα όπως γιατί προσπαθεί να μας δελεάσει με 
χρήματα και ανταλλάγματα. Το κυριότερο όμως, μαθαίνουμε ότι 
ομάδα κίνησης πολιτών ετοιμάζεται να αντιδράσει δυναμικά και να 
μην επιτρέψει να γίνει αυτό το έγκλημα, όπως το αποκαλούν οι 
ίδιοι. Και επειδή, κατά την γνώμη μας, το θέμα είναι  πολύ σοβαρό, 
και η κάθε επιστημονική μελέτη διαφέρει η μια από την άλλη, αλλά 
επίσης και για τους εναέριους πυλώνες ολες οι ανεξάρτητες 
μελέτες έδειχναν ότι δεν επηρεάζεται η υγεία του ανθρώπου μέχρι 
που αποδείχτηκε το αντίθετο (με κόστος να πεθάνουν και να 
συνεχιζουν να πεθαινουν πολλοί από καρκίνο στις περιοχές που 
εγκαθιστανται αυτοί οι υποσταθμοί), αναδημοσιεύουμε όσο πιο 
απλά γίνεται, διάφορες μελέτες για ενημέρωση, και να μπορέσει ο 
αναγνώστης να έχει τα δικά του  συμπεράσματα.  

1. Η κατακόρυφη αύξηση της έκθεσης στα ανθρωπογενή 
ηλεκτρομαγνητικά πεδία, μπορεί να έχει απρόβλεπτες συνέπειες στη 
δημόσια υγεία. Όπως παραδέχονται πολλοί ειδικοί ερευνητές μπορεί να 
αποτελεί έναν από τους μεγαλύτερους δημόσιους κινδύνους. «Μια από 
τις πιο σοβαρές απειλές για την ανθρωπότητα στην εποχή μας είναι η 
ηλεκτρομαγνητική ρύπανση η οποια θα μπορούσε να είναι η πλέον 
επικίνδυνη, αφού δεν μπορεί να γίνει αντιληπτή και είναι πολύ δύσκολο 
να μετρηθεί» επισημαίνει ο δρ Παν. Κωσταράκης, διευθυντής έρευνας 
στο Ερευνητικό Κέντρο Δημόκριτος. Οι επιπτώσεις που μπορεί να έχει 
στην υγεία των παιδιών η ακτινοβολία όλων των ηλεκτρομαγνητικών 
πεδίων είναι μεγάλες. Οι Πυλώνες υψηλής τάσης, δημιουργούν ένα 
αόρατο φάσμα ηλεκτρομαγνητικών πεδίων, για του οποίου την ύπαρξη, 
την ένταση και τις επιπτώσεις γνωρίζουμε πολύ λίγα... Ο κατάλογος με 
τις πιθανές αρνητικές επιπτώσεις από την υπερβολική έκθεση σε 
ηλεκτρομαγνητικά πεδία είναι μακρός και ζοφερός. Καρκίνος (στον 
εγκέφαλο, στο στήθος και λευχαιμία ιδίως στα παιδιά), γεννητικές 
ανωμαλίες, δυσλειτουργίες του αναπαραγωγικού συστήματος, 
νευροφυτικές διαταραχές  όπως μελαγχολία, κατάθλιψη, κόπωση, 
ζαλάδες, ναυτία, μειωμένη γενετήσια ορμή, διαταραχές του 
ανοσοποιητικού, καρδιακές παθήσεις, προβλήματα μνήμης, διαταραχές 
στον ύπνο, απώλεια ακοής και αρκετά άλλα...(Ν. Καραγιαννης - Δ. 
Γαλανης). 2. Οι επιστημονικές μελέτες για τις επιπτώσεις στην υγεία, 
έχουν καταδείξει ότι τα μαγνητικά πεδία μειώνουν ή αλλάζουν τα 
επίπεδα μελατονίνης στους ανθρώπους. Η Μελατονίνη θεωρείται από 
μερικούς ότι είναι ένας φυσικός καταστολέας του καρκίνου...( αρθρο της 
εταιρείας ALFA HEALTH, η οποια δραστηριοποιείται στο χώρο της 
υγείας). 3.Η έκθεση Doll λέει ότι υπάρχει ένας πιθανός κίνδυνος 
εμφάνισης καρκίνου από την έκθεση σε μαγνητικά πεδία. Ειδικότερα, 
είναι δυνατό ένα παιδί που εκτέθηκε σε παρατεταμένα και υψηλότερα 
από τα κανονικά επίπεδα μαγνητικά πεδία να αναπτύξει λευχαιμία...( 
αρθρο της εταιρείας ALFA HEALTH, η οποια δραστηριοποιείται στο 
χώρο της υγείας). 4. Οι χιλιάδες μετασχηματιστές υψηλής τάσης 
εγκυμονούν σοβαρούς κινδύνους για τη Δημόσια Υγεία σύμφωνα με τα 
πειράματα και τις μετρήσεις που πραγματοποίησαν Ελληνες 

επιστήμονες. Οι επιστήμονες κάνουν λόγο για αλλοιώσεις που επιφέρει 
στα κύταρα των ανθρώπων, η συνεχής και εκτεταμένη έκθεση στα 
ηλεκτρομαγνητικά πεδία των κυκλωμάτων μεταφοράς ηλεκτρικής 
ενέργειας και ειδικότερα για μεταβολή στη συγκέντρωση ιόντων 
ασβεστίου, αλλοιώσεις στις κυταροπλασματικές μεμβράνες, αλλαγή στο 
ρυθμό σύνθεσης DNA και RNA, μεταβολές του ρυθμού 
πολλαπλασιασμού των κυτάρων κλπ...( αρθρο της εταιρείας ALFA 
HEALTH, η οποια δραστηριοποιείται στο χώρο της υγείας). 

Ποιες ασθένειες προκαλούνται. Το ότι η υπερέκθεση στα 
ηλεκτρομαγνητικά πεδία μπορεί να έχει αρνητικές επιπτώσεις στην 
ανθρώπινη υγεία δεν είναι μια καινούργια θεωρία. Οι πρώτες φωνές 
ανησυχίας ακούστηκαν από επιστήμονες στη Σοβιετική Ενωση όταν 
ανέφεραν ότι είχαν παρατηρήσει περίεργα συμπτώματα σε 
εργαζομένους στα κέντρα ελέγχου σε εργοστάσια παραγωγής 
ηλεκτρικής ενέργειας οι οποίοι εκτίθονταν σε υψηλά ποσοστά σε αυτά τα 
πεδία.«Τις τελευταίες δεκαετίες αρκετά σημαντικά στοιχεία 
καταδεικνύουν ότι τα ηλεκτρομαγνητικά πεδία πάσης συχνότητας, ακόμη 
και σε χαμηλές εντάσεις, μπορεί να έχουν βιολογικές δράσεις σε κύτταρα 
και ζωντανούς οργανισμούς. Μάλιστα, τώρα τελευταία όλο και 
περισσότερες μελέτες επικεντρώνονται στις μη θερμικές συνέπειες των 
πεδίων αυτών» τονίζει ο κ. Κωσταράκης. Κύριο αποτέλεσμα της 
απορρόφησης των ηλεκτρομαγνητικών ακτινοβολιών είναι η αύξηση της 
θερμοκρασίας του ανθρώπινου σώματος. Ωστόσο, όπως τονίζουν 
πολλοί ειδικοί, οι μη θερμικές συνέπειες είναι οι πλέον επικίνδυνες, η 
κυριότερη από τις οποίες αναφέρεται στην καρκινογένεση. Η μελέτη-
κλειδί σχετικά με την καρκινογένεση και τις ηλεκτρομαγνητικές 
ακτινοβολίες είναι η εργασία της επιδημιολόγου Νάνσι Βερτχάιμερ και 
του γιατρού Εντ Λίπερ, η οποία δημοσιεύθηκε στην Αμερικανική 
Επιθεώρηση Επιδημιολογίας. Το γεγονός που έκανε τους δύο ερευνητές 
να πιστεύουν κάτι τέτοιο ήταν η ανακάλυψη ότι ένα μεγάλο ποσοστό 
παιδιών που είχαν πεθάνει από λευχαιμία στο Ντένβερ του Κολοράντο 
κατοικούσαν κοντά σε υποσταθμούς υψηλής τάσεως. Τη μελέτη αυτή 
ακολούθησαν και πολλές άλλες, αλλά το μόνο βέβαιο στη διαμάχη για τις 
επιπτώσεις των ηλεκτρομαγνητικών ακτινοβολιών στην ανθρώπινη υγεία 
είναι ότι για κάθε έρευνα που δημοσιεύεται και αναφέρεται στις 
βλαπτικές συνέπειες υπάρχει και μια άλλη η οποία αναφέρει ότι δεν 
υπάρχουν «βάσιμες αποδείξεις» για τις συνέπειες αυτές. Με την 
επιστημονική κοινότητα να διαφωνεί για τις βλαπτικές επιδράσεις των 
ηλεκτρομαγνητικών πεδίων, το καλύτερο που μπορεί να κάνει το κοινό 
είναι να μειώσει συνειδητά την έκθεσή του στις ακτινοβολίες αυτές...(Απο 
την εφημεριδα ΒΗΜΑ)  

Τελικό συμπέρασμα. Η Ηλεκτρική πρέπει να συμμερίζεται και να σέβεται 
την ευαισθησία των κατοίκων της περιοχής για θέματα περιβάλλοντος 
και δημόσιας υγείας και να επιδιώκει να έχει ένα υπεύθυνο διάλογο με 
όλους τους εμπλεκόμενους αρμόδιους φορείς, με αίσθημα ευθύνης και 
σε κλίμα αμοιβαίας εμπιστοσύνης.  Οι οποιες αποφάσεις θα πρέπει να 
βασίζονται στην καλόπιστη ενημέρωση και στο επιστημονικό κύρος των 
σχετικών μελετών και γνωματεύσεων, που έχουν εκπονηθεί από τις 
υπηρεσίες της και  από ανεξάρτητους εμπειρογνώμονες, και οι οποίες να 
εξετάζουν συστηματικά και αντικειμενικά όλες τις πιθανές επιπτώσεις 
στην υγεία και στο περιβάλλον. Και τέλος, οι τοπικές αρχές πρέπει να 
ενημερώνουν όλους ανεξαιρέτως τους κατοίκους καλώντας 
Παγκοινοτικες, και όχι ενημερώνοντας μόνο τους αρχηγούς των 
κομμάτων, όπως έγινε και στην προκειμένη περίπτωση όπου φτάσαμε 
στο σήμερα, και όλο σχεδόν το χωριό δεν ήξερε τίποτα. Εκτός αυτού, σε 
τέτοια μεγάλα ζητήματα, δεν αρμόζει η πολιτικοποίηση, και όταν μάλιστα 
πάρα πολύς κόσμος, δηλώνει εκτός κομμάτων. Εν κατακλείδι πρέπει οι 
τοπικές διοικήσεις να φροντίζουν να υπάρχουν κοινωνίες που να 
προστατεύεται η υγεία τους, διότι πρόοδος και ασθένειες δεν πάνε μαζί, 
ούτε μπορεί να θεωρούνται φιλόξενες, αλλά ούτε και μπορούν να 
προχωρήσουν μπροστά. Ας αρνηθούμε όλοι με μια φωνή. Ας 
αναγκάσουμε την Ηλεκτρική εταιρεία να φτιάξη τις εγκαταστάσεις της σε 
ακατοίκητες περιοχές. Ας μην λυπούνται τα έξοδα, διότι προέχει η υγεία 
του καθενός, και κυρίως των παιδιών μας. Ας ξεσηκωθούν οι γονείς, ας 
ξεσηκωθούν οι Δάσκαλοι. Ας ξεσηκωθούμε όλοι. Ας μην αφήσουμε 
αυτούς τους λίγους  που νέμονται την εξουσία ή έχουν τον πλούτο να 
νομίζουν ότι μπορούν να επιβάλλουν το συμφέρον των λίγων σαν 
υπέρτατο νόμο του κράτους με διαφόρους τρόπους είτε παραπλανώντας 
το λαό, είτε χρησιμοποιώντας τον ιδιο το νόμο. Πρέπει ο λαός να 
ξυπνήσει από τον λήθαργο της ευμάρειας και να θυμηθεί ότι υπέρτατος 
νόμος είναι ο θεός, και μετά απ αυτόν ακολουθει το δικαιον του λαού. 
Αυτός ο λαός που ανεβάζει και κατευνάζει εξουσίες, οι οποίες πρέπει να 
εργάζονται για τον ίδιο το λαό, και να είναι υπόλογες σε αυτόν. Ας 
προστατευσουμε εμάς και τα παιδιά μας, ας προστατευσουμε το 
μελλον. Πρέπει…Μπορούμε. 
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ΕΙΠΑΝ: 
Νίκος Γ. Πενταρας, ποιητής. Αν ένας ποιητής μπορούσε να πει με 
ακρίβεια τι γράφει, γιατί γράφει και τι είναι αυτό που τον κάνει να γράφει, 
δεν θα έγραφε. 
 
Χαράλαμπος Μελιος. Πρέπει όλοι οι κάτοικοι να παροτρύνουν τους 
εκλεγμένους  όπως συμπεριφέρονται, ενεργούν και οι αποφάσεις που 
ψηφίζουν να είναι τέτοιες, ώστε να ικανοποιούν το περί Δικαίου αίσθημα, 
καθ'ότι έχει παρατηρηθεί ότι πολλές από τις αποφάσεις τους δεν 
ικανοποιούν την πλειοψηφία των κατοίκων. 
 
Ξενοχωριτης.  
Στη Χλωρακα από τα πολύ παλιά χρόνια, παρατηρείτο το φαινόμενο του 
Ραγιαδισμού. Ότι και να γινόταν, καλό η κακό, οι κάτοικοι το 
δεχόντουσαν χωρίς αντίρρηση. Ότι και να τους υπέβαλλαν, πείθονταν 
και συμφωνούσαν. Αλλά το χειρότερο, και να μην συμφωνούσαν, δεν 
αντιδρούσαν. 
 
ΕΠΙΣΗΜΑΝΣΕΙΣ:  
 
Περιφορά Επιταφίου.  
 Όπως πληροφορούμαστε ο Επιτάφιος  θα ακολουθησει την εξής 
διαδρομή κατά την νύχτα της περιφοράς του την Μεγάλη Παρασκευή. 
Θα εκκινήσει από αριστερά της εκκλησιας όπου ευρίσκεται η μεγάλη 
αίθουσα, θα παει προς την Εμπα και θα στρίψει αριστερά εκεί που είναι 
η οικία του Νέαρχου Νεάρχου και της Δέσποινας Γ. Λεωνίδου. Θα 
συνεχίσει μέχρι το σπίτι του πρώην δάσκαλου και νυν επιτρόπου της 
εκκλησιας Δημήτρη Μάρκου, και θα τερματίσει στην εκκλησία. 
 
Νέος ενδιαφερόμενος για υποψηφιότητα κοινοτάρχη.  
Την απόφαση του να πάρει μέρος στις ερχόμενες εκλογές και να 
διεκδικήσει στην κοινοτική αρχή τη θέση του Κοινοτάρχη, κοινοποίησε 
προς την εφημερίδα μας νέος ενδιαφερόμενος, και μας εξήγησε τους 
λόγους που τον οδήγησαν να διεκδικήσει την προεδρία της κοινότητας, 
λόγοι που δεν θα μπορούσαν να είναι άλλοι από αγάπη για τον τόπο, 
υπερηφάνεια για το παρελθόν και την ιστορία, αγωνία για το μέλλον του 
τόπου, ελπίδα για τα παιδιά μας. Τέλος μας ανέφερε ότι θα 
γνωστοποίηση το όνομα του και θα ανακοινώσει την υποψηφιότητα του 
και δημόσια, όταν θα καταρτίσει πλήρως το πρόγραμμα δράσης του. 
 
Συντάξεις.  
Αίσθηση προκαλεί το αδιέξοδο στο οποίο βρίσκονται οι 
χαμηλοσυνταξιούχοι. Είναι κοινωνικά άδικο αυτό το γεγονός. Πρέπει η 
κυβέρνηση να προχωρήσει σε αναμόρφωση στα κριτήρια για τη 
χορήγηση επιδόματος, καθώς και για τις πολύ χαμηλές συντάξεις. 
Πρέπει όμως και τοπικά, η κάθε τοπική αρχή, να φροντίσει  στο να 
βοηθήσει αυτήν την πολύ ασθενέστερη τάξη συνανθρώπων μας. 
Χαρίζοντας τους φόρους σ αυτούς τους ανθρώπους, δεν απαιτείται 
μεγαλύτερο ποσό από πέντε έως έξι χιλιάδες ευρώ τον χρόνο. 
Χαρίζοντας τους φόρους, εκτός από μια βοήθεια, θα ήταν και μια ένδειξη 
εκτίμησης σ αυτούς που πάλεψαν σε δύσκολους καιρούς για να 
μεγαλώσουν εμάς, θα ήταν μια ένδειξη τιμής όπως αρμόζει για όλους 
τους πατεράδες και όλους τους προγόνους μας.  
 
Πρέπει.  
Τα Εκκλησιαστικά Μουσεία γίνονται για να στεγάζουν και να 
φυλάσσονται εκκλησιαστικά αντικείμενα που συγκεντρώνονται στις 
εκκλησίες στη πάροδο των χρόνων. Συνήθως αυτά είναι εικόνες, βιβλία, 
τέμπλα, άμφια, μανουάλια, κλπ.  Η Χλωρακα έχει πέραν των εφτα 
εκκλησιών που διαθέτουν ανεκτίμητους θησαυρούς αυτού του είδους. 
Υπήρχαν αρχαίοι σκαμνοι, αρχαία τέμπλα, μανουάλια, ευαγγέλια ,άμφια 
του 1800, εξαπτέρυγα και σταυροί. Υποχρεωτικά λογω φθοράς και 
προόδου, όλα αυτά σε κάποια στιγμή, αντικαθίστανται με καινούργια. Τι 
γίνονται όμως τα παλιά. Σίγουρα σε κόποια στιγμή χάνονται. Πρέπει γι 
αυτούς τους λόγους αλλά και για άλλους πολλούς να ιδρυθεί ένας 
Μουσειακός χώρος. Όπου σ αυτόν θα στεγάζεται η εκκλησιαστική μας 
κληρονομιά. Όπου σ αυτόν θα μπορούν οι νεότερες γενιές να μαθαίνουν 
την ιστορία του τόπου τους, που αυτή η ιστορία ήταν και θα είναι πάντα 
συνυφασμένη με την εκκλησία. Όπου σ αυτόν τον χώρο θα λαμβάνουν 
χώρα πνευματικές εκδηλώσεις και συγκεντρώσεις. Πρέπει αυτός ο 
χώρος να δημιουργηθεί, κόντρα στον σύγχρονο και μοδιτικο νεοτερισμό 
που για πρωταιρεοτητα έχει τον υλικό πλούτο και όχι τον πνευματικό.  
 
Προτιμάτε τα ντόπια εστιατόρια. 
 Επαναλειτούργησε η ταβέρνα- εστιατόριο "Αγγελικα".Μετά την χειμερινή 
παύση, και αφού οι ιδιοκτήτες ξεκουράστηκαν αρκετα, επανήλθαν και 
στρώθηκαν στη δουλειά με πιο πολύ μεράκι. Είναι ανοιχτοί καθημερινά 
μέρα και βράδυ, και αναλαμβάνουν εκτός του σύνηθες της καθημερινής, 
όλων των ειδών πάρτης και δεξιώσεις. 

 
Ξενοδοχείο Άγιος Γεώργιος- μέρισμα.  
Από ενημέρωση που είχαμε από την εκκλησιαστική επιτροπή 
Χλωρακας, μας ελέχθη ότι η Κοινότητα μας δεν παίρνει ακόμη μέρισμα 
από το ξενοδοχείο Άγιος Γεώργιος ως μέτοχος που είναι , διότι η 
εταιρεία χρεωστάει ακόμη 8 1/2 εκατομμύρια ευρώ. Ένα χρέος που 
πρόεκυψε από την επέκταση του ξενοδοχείου, από την αγορά του 
μεγάλου κτήματος μπροστά από το ξενοδοχείο, και από την ανακαίνιση 
που έγινε. Όλα τα ανωτέρω ήταν ενημέρωση από τον ίδιο τον 
μητροπολίτη προς την Εκκλησιαστική επιτροπή από την οποία   ετεθη 
και θέμα στον πανιεροτατο, όπως οι κάτοικοι Χλωρακας να έχουν 
προτεραιότητα στις προσλήψεις του προσωπικού, και όπως επίσης από 
το ξενοδοχείο να προτιμούνται οι ντόπιες υπηρεσίες, όπως π.χ. ταξί, 
κλπ. Ο Μητροπολίτης απάντησε ότι αυτό που ζητάνε είναι πολύ φυσικό, 
και έτσι πρέπει να γίνεται, γι αυτό και θα μεριμνήσει προς τούτο ο ίδιος. 
 
ΞΕΡΕΤΕ ΟΤΙ:  
 
Σε βοηθό διευθυντή προήχθη ο εκπαιδευτικός συγχωριανός μας Λάκης 
Χριστοδούλου. Το αξιοσημείωτο είναι ότι από ολόκληρη την Κύπρο μόνο δυο 
προήχθησαν. Επ ευκαιρία του γεγονότος οργάνωσε μεγάλο συμποσιο 
(τσιμπουσι) στο οποίο παρευρέθησαν εκτός των φίλων και συγγενών, και 
άλλοι, όπως πολιτικοί, και εκπρόσωποι των ΜΜΕ. 
 
Οι παρτιζάνοι της Κύπρου.  
Ο πρώην εκπαιδευτικός και αγωνιστής της ΕΟΚΑ,ο Ζαχαριας Γεωργιου, 
συνεγραψε το ιστορικό βιβλίο "Παρτιζάνοι της Κύπρου". Πρόκειται για ένα 
χρονικό του αγώνος του '55, και συγκεκριμένα αναφέρεται σε πτυχές που δεν 
είναι γνωστές στο ευρύ κοινό. Για πτυχές που δεν πρέπει να χαθούν στο 
χρόνο, αλλά να καταγραφούν και να μείνουν για μελέτη από τους Ιστορικούς. 
Ο συγγραφέας σπούδασε στη Φιλοσοφική σχολή Αθηνών. Κατά τη διάρκεια 
των σπουδών του εγγράφηκε και στη Παιδαγωγική Ακαδημία, την οποία 
τελείωσε σε δυο χρόνια. Ήρθε στην Κύπρο και δίδαξε ως δημοδιδάσκαλος 
για τέσσερα χρόνια. Ταυτόχρονα συνέχιζε να μελετά, και κατά καιρούς να 
πηγαίνει στην Αθήνα για να παρακάθεται στις εξετάσεις της Φιλοσοφικής 
σχολής. Στα τέσσερα χρόνια πήρε το πτυχίο του, και αμέσως διορίστηκε ως 
καθηγητής. Όταν αφυπηρέτησε, συνέγραψε το παρών βιβλίο, το οποίο και 
επιχορηγήθηκε από το υπουργείο Παιδείας και Πολιτισμού Κύπρου- 
Πολιτιστικές Υπηρεσίες. Είναι ένα καλογραμμένο βιβλίο, που συναρπάζει τον 
αναγνώστη, αλλά επίσης είναι και μια πηγή γνώσεων για γεγονότα και 
αγνωστες πτυχές του αγωνα. 
 
Στην εκκλησία της Χρυσοελεουσας υπάρχει  η μοναδική εικονογραφία 
στον κόσμο ( όπως λέγεται) που παριστάνει τον Ιησού Χριστό γυμνό. 
 
ΤΟ ΣΧΟΛΙΟΝ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ:  
Σιγά σιγά, αλλά σταθερά, όλοι οι παράνομοι εγκαταλείπουν την κοινότητα μας 
και την Κύπρο γιατί δεν υπάρχουν δουλειές. Μ' αυτούς μαζί, φεύγουν και οι εξ 
Ελλάδος. Οικονομική κρίση, ανεργία, έλλειψη χρήματος, αβέβαιο το μέλλον, 
όλοι τελικά πάνε από εκεί που ήρθαν. Εγκατάλειψη, τα διαμερίσματα άδεια, οι 
τράπεζες θέλουν τις δόσεις τους. Απρόσωποι ηλεκτρονικοί εγκέφαλοι που 
δεν έχουν συναίσθημα, και που αντί να δώσουν παράταση  στα δάνεια, 
πιέζουν όλο και πιο πολύ τους κάθε είδους χρεώστες. Μια κρίση 
πρωτόγνωρη που από τα ψηλά της καλοπέρασης ο κόσμος αν δεν προσέξει 
θα πέσει στα χαμηλά με πάταγο. Οι επιτήδειοι που καραδοκούν, θα 
ορμήσουν με τον τρόπο τους και δεν θα απομείνει τίποτα. Γι αυτό αλλά και για 
άλλα πιο δύσκολα, συστήνεται μεγάλη προσοχή και πολλή υπομονή. 
 
ΟΙΚΟΛΟΓΙΚΑ: 
 
Δημμα, Παραδειγμα κακο προς μιμηση…  
Οταν κρίνονται σοβαρά περιβαλλοντικά ζητήματα οπως η δενδροφυτευση και 
η κατασκευη παρκινγκ πανω σε παραλιες οπως με την περιπτωση στο   
Δημμα, η πλειονότητα των κατοικων υποστηριζει ότι «η ανάπτυξη δεν μπορεί 
να αποτελεί δικαιολογία για την επιβάρυνση του περιβάλλοντος», και ψηφίζει 
ωστε οι παραλιες να μεινουν στο φυσικο τους περιβαλλον. Σ αυτό όμως 
διαφωνεί σύσσωμο το κοινοτικό Συμβούλιο, και έτσι κατασκεύασε το 
παρκινγκ στο Δημμα, αγνοώντας ολόκληρη την κοινότητα η οποία διαφωνεί 
με αυτήν την παράνομη ενέργεια. Και ακλουθώντας την παράνομη αυτή 
ενέργεια των ταγών της νομιμότητας, αρχίνισαν και οι πολίτες να κάνουν το 
ίδιο. Συγκεκριμένα στην περιοχή της Βρεξης Άγγλος κάτοχος οικίας, έκανε 
παράνομη επέμβαση επί της παραλίας επιχωματώνοντας την, φυτεύοντας σε 
αυτήν διάφορα θαμνοειδή, και τοποθετώντας μεγάλες πέτρες για να μην 
περναει ο κόσμος. 
 
Σκυροθραυστικη μοναδα στη Χλωρακα.  
Η πολεοδομική αρχή Πάφου Ειδοποίησε την εν λογω εταιρεία όπως 
τερματίσει άμεσα τις εργασίες της μονάδας αυτής, καθότι δεν έχει τες 
νενομισμενες άδειες.  
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Παρουσίαση μουσικού έργου. Ο Ανδρέας Αρτέμης γεννήθηκε στην 
Πάφο το 1962. Σπούδασε στο Πολιτικό Τμήμα της Νομικής Αθηνών ενώ 
παράλληλα σπούδασε Αγωγή του Λόγου και τραγούδι. Απαριθμεί ένα 
μεγάλο αριθμό εκδοσης εργων του στην Κύπρο και στην Ελλαδα.Ο 
Ανδρέας Αρτέμης είναι επιλεκτικός, λυρικός, τραγικός, υπερβατικός. Το 
τελευταίο μουσικό έργο του Ανδρέα Αρτέμη πρώην κατοίκου Χλωρακας, 
και πρώην ενοίκου της μπουάτ «Ορφέας», με θέμα "Λόγια του έρωτα και 
της θάλασσας" παρουσιάστηκε την Κυριακή 22 Μαρτίου 2009 στο 
Μαρκειδιο θέατρο. Επρόκειτο για ένα μουσικό έργο βασισμένο σε μια 
ιδέα του  συνθέτη, με έντονο το στοιχείο της μετάβασης μέσα από τη  
σύγχρονη κουλτούρα  και πολιτισμό που αναπτύχθηκαν στο πέρασμα 
του χρόνου, σε μια συνεχή αναζήτηση του ανθρώπου για τον 
Ελληνοκεντρικό του προορισμό και την Ελληνικη γλώσσα που 
παρακμάζει και φθίνει. Οι εκτελέσεις των τραγουδιών  με τα φανταστικά 
και μυστηριώδη ηχοχρώματα του  ταξιδιού αυτού μέσα στο χρόνο, 
άλλοτε  απόμακρα και άλλοτε βγαλμένα μέσα από το βάθος του είναι του 
συνθέτη, δημιούργησαν μια κατανυχτική ατμόσφαιρα ήρεμης μουσικής 
γαλήνης. Ήταν μια εξαίσια παράσταση και ήταν υπό την αιγίδα του 
δημάρχου Σάββα Βέργα, και του βουλευτή Νικόλα Π/Δοπουλλου.  

Ερωτοκριτος Χλωρακιωτης. Σε ειδική συνεδρίαση του κοινοτικού 
συμβουλίου  την οποία ζήτησε ο ίδιος, παρακάθισε ο Ερωτοκριτος 
Χλωρακιωτης. Σκοπός ήταν για να εκφράσει το παράπονο του και την 
διαφωνία του για την απόφαση που ισως να επαιρνε το συμβούλιο για 
κατασκευή ηλεκτρικού υποσταθμού στην Χλωρακα, και συγκεκριμένα σε 
χωράφι το οποίο ανήκει στη σύζυγο του. Τους τόνισε ότι διαφωνεί και ότι 
τέτοια έργα δεν πρέπει να γίνονται σε κατοικημένες περιοχές, αλλά ούτε 
είναι σωστό να παίρνουν την περιουσία του καθενός με το ζόρι. Γι αυτό 
τόνισε, θα αντιταχτεί και θα αγωνιστεί με όλα τα νομιμα μέσα που 
διαθέτει για να το αποτρέψει, και ελπίζει να βρει συμπαραστάτες όλο το 
χωριό, για να αγωνιστούν  μαζί, και να αποτρέψουν ένα έργο που μόνο 
ζημιά θα φέρει. Ένα έργο που θα φέρει αρρώστιες, θα ερημοποίηση την 
περιοχή, και θα σταματήσει την ανάπτυξη, κάτι που συμβαίνει σε όλες σ' 
όσες περιοχές κατασκευάζονται τέτοιου είδους κατασκευές, υπόγειες ή 
ανώγειες. 
 
Μεγάλη σύναξη. Είναι  πολύτιμες οι  αναμνήσεις  σημαντικών στιγμών 
που περναει ο κάθε άνθρωπος με φίλους ή συγγενείς σε διάφορες 
συγκεντρώσεις συνεύρεσης που γίνονται για διάφορους λόγους. Σε μια 
τέτοια συνεύρεση βρέθηκαν αρκετοί ντόπιοι και απόδημοι συγγενείς του 
Γ. Π/ Κώστα ο οποίος και οργάνωσε τραπέζι στο εστιατόριο «Κόστα 
Ρίκα» με καλεσμένους κυρίως αυτούς που τον βοήθησαν  και του 
συμπαραστάθηκαν στις δύσκολες ώρες στη πολύ δύσκολη περιπέτεια 
που είχε τον τελευταίο καιρό με την υγεία του. Επ ευκαιρία αυτού του 
γεγονότος, ο Γ. Π/ Κώστας εξέφρασε την μεγάλη συγκίνηση του για όλο 
τον κόσμο, παρευρισκόμενους και μη, για την μεγάλη αγάπη που έδειξε 
σ αυτόν και στην οικογένεια του τις δύσκολες εκείνες ημέρες. Μετά τη 
συγκινησιακή φόρτιση ακολούθησε φαγοπότι και οι καλεσμένοι έφαγαν, 
ήπιαν, τραγούδησαν και διασκέδασαν. 
 
Αγιος Ηπατιος. Ο άγιος Υπάτιος ή Υπάτης ή Νυπατης, έζησε τον 4ο 
αιώνα, ηταν επίσκοπος Γαγγρών στα χρόνια του Μεγ. Κων/νου καί 
συμμετείχε στην Α' Οικουμενική Σύνοδο στη Νίκαια, κατά  της αιρέσεως 
των Ναυτιανών.Αυτοι για να τον εκδικηθούν, με δόλιο τρόπο, και 
χρησιμοποιοντας σαν όργανα τους ειδωλολάτρες, σε μια κρημνώδη 
περιοχή, με ρόπαλα, μαχαίρια καί ξύλα, χτύπησαν τον Ύπάτιο μέχρι 
θανάτου. Η μνημη του γιορταζεται στις 31 Μαρτιου. Ο Αγιος αυτος ειχε 
την εδρα του στο σημειο ακριβως διπλα στη Βρυση απο πολλα χρονια 
τωρα. Ηταν εδώ που οι προγονοι μας εφερναν τα παιδια τους όταν αυτά 
εδυσκολευοντο να περπατησουν, και ο Αγιος τα βοηθουσε προς τουτο. 
Όταν αγοραστηκε το οικοπεδο διπλα στη Βρυση από το Κοινοτικο 
συμβουλιο, ηταν με προφαση να κατασκευαστει ένα θεατρακι και ένα 
εκκλησακι ,αυτο του Αγιου Ηπατη. Σε κάποια στιγμή λοιπόν, και αφού 
όλα ήσαν έτοιμα, ξεκίνησαν οι  εργασίες για το χτίσιμο. Όλως ξαφνικά 
όμως, και κατά παράδοξο τρόπο, οι εργασίες σταμάτησαν κατόπιν 
διαταγής από κοινοτικό σύμβουλο, και ο κόσμος άρχισε να διερωτάται αν 
ορισμένοι τα έβαλαν και με το Θεό. Ευτυχώς μετά επεκράτησαν 
σοφότερες σκέψεις, και οι εργασίες ξεκίνησαν ξανά. Ο ναός θα είναι ένα 
ξωκλήσι 50 περιπου τετραγωνικών μέτρων, και η κατασκευή του θα 
συνάδει με το παλιό του τοπίου. Θα είναι πετροκτιστο, και όλη η δαπάνη 
θα είναι εξ ολοκλήρου ευεργέτημα από τον Γιαννάκη Αριστοδήμου. 
Δηλαδή ο άνθρωπος όσα λευτα σχεδόν, πήρε από την πώληση 
οικοπέδου του προς το κοινοτικο συμβουλιο, θα μας τα επιστρέψει υπό 
την μορφή του χτισίματος της εκκλησίας. Εύγε λοιπόν σε τέτοιες καλές 
πράξεις οι οποιες πρεπει να είναι παραδειγματα προς μιμηση. 
 
Νέο πρακτορείο στοιχημάτων άνοιξε στην Γρίβα Διγενή 10, δίπλα 
στην πρώην μπουάτ Ορφέας. Το πρακτορείο ονομάζεται ΒΗΤΑ ΒΕΤ, και 
ιδιοκτήτες είναι ο Παυλης Κ/Ντίνου, και ο Φίλιππος Ψάλτης. Πρόκειται 

για ένα μαγαζί πλήρες ανακαινισμένο, που καθένας μπορεί να το 
επισκεφτεί για να στοιχηματίσει, αλλά και για να πιει μόνο το ποτό του. 
Δηλαδή λειτουργεί και ως καφενείο, η ως ποταδικο. Με πλήρες ωράριο 
και αιθέριες κοπέλες στο σέρβις σε ένα ευχάριστο και πολυτελές 
περιβάλλον  που θυμίζει καζίνο του Λας Βεγκας. 
 
Απεβίωσεν η Κυριακού (Κκουλλου) Χριστοφη Ανδρέου. Σε ηλικία 
ογδόντα ετών, και ενώ ξεκουραζόταν υπέστη ανακοπή καρδίας και 
απεβίωσεν. Η κηδεία της έγινε την Κυριακή 29 Μαρτίου 2009. 
 
25 Μαρτίου. Ως ημέρα κήρυξης της Επαναστάσεως εναντίον των 
Τούρκων κατακτητών, αναγνωρίζεται επίσημα η 25η Μαρτίου. Επίσης 
την ίδια ημερομηνία γιορτάζεται και ο Ευαγγελισμός της Θεοτόκου.  
Γιορτάστηκε και φέτος αυτή η γιορτή, αλλά όχι με την παλιά λαμπρότητα 
που γιορταζόταν. Γιορτάστηκε πολύ χαλαρά και άτονα που σχεδόν 
πέρασε απαρατήρητη, σε σημείο που αν δεν ήταν αργία, δεν θα το 
καταλάβαινε κανείς, εκτός από τους μαθητές ίσως, και αυτό γιατί είναι 
υποχρεωτική εορτή στα σχολεία.  
 
Χωρίς ντροπή. Καλή είναι η κριτική, προπάντων όταν είναι κολακευτική. 
Δεν μπορούμε όμως, παρά να ανεχόμαστε και την κακή κριτική. 
Κάτοικος Χλωρακας αλλά όχι από την Χλωρακα, απλά είναι 
παντρεμένος στην κοινότητα μας, απεκάλεσε την εφημερίδα μας 
«κολοφυλλαδα». Και επειδή αν έχει δίκαιο πρέπει να το ξέρουμε, θα 
παρακαλούσαμε τους αναγνώστες μας αν κατά τη γνώμη τους κάνουμε 
κακή χρήση σ αυτό το λειτούργημα, χωρίς σκέψη να μας το πουν για να 
προσπαθήσουμε να διορθωθούμε, η αν δεν τα καταφέρνουμε, να πάμε 
σπίτι μας. 
 
Από το κοινοτικό συμβούλιο ανακοινώθηκαν οι Πασχαλινές 
εκδηλώσεις που αποφασίστηκαν από την πολιτιστική επιτροπή. Αυτές 
συμπεριλαμβάνουν για το Μεγάλο Σάββατο άναμμα κουζαλων και ρήψη 
πυροτεχνημάτων. Τη Μεγάλη Δευτέρα απόγευμα θα οργανωθούν 
παιχνίδια για μικρούς και μεγάλους, διάφοροι χοροί από το χορευτικό 
συγκρότημα του Συμβουλίου, σάτιρα και θα υπάρχει ζωντανή 
παραδοσιακή μουσική με λαούτα και βιολιά. 
 
Το Κοινοτικό συμβούλιο αποφάσισε να τιμήσει όλους τους ιερείς της 
Χλωρακας, καθώς και όλους τους κοινοτάρχες. Οι ιερείς που υπήρξαν 
έως τώρα είναι οι: Π/ Κλεόβουλος, Π/ Γιώρκης, Π/ Χαρίδημος, 
Π/Αντώνης, Π/ Κώστας Λεωνίδα, Π/ Χαράλαμπος, Π/ Ανδρέας 
Π/Κώστας, Π/Σταύρος Λεωνίδα. Οι δε κοινοτάρχες οι: Χριστόδουλος 
Αζινας, Αντώνης Λιασιδης, Γεώργιος Λαουρης, Ιωάννης Λιασιδης, 
Ιωάννης Χ Οικονόμου, Χαράλαμπος Κυπριανού, Ανδρέας Μαυρεσιης   
 
Εθνικό μνημόσυνο.  Την Κυριακή 5 Απριλίου 2009, κατά τη διάρκεια 
της Θειας Λειτουργίας στον Ιερό Ναό Χρυσοαιματουσης Χλωρικας, 
τελείται το ετήσιο μνημόσυνο του υπέρ πίστεως και πατρίδος πεσόντος 
στο Γράμμο, υπολοχαγού του ένδοξου στρατού ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΑΖΙΝΑ. Του 
μνημοσυνου θα προστει ο Πανιαιρωτατος Μητροπολίτης Πάφου κ.κ. 
Γεώργιος. Επιμνημόσυνο λόγο θα εκφωνήσει ο βουλευτής του ΔΗΣΥ 
Πάφου κ. Κώστας Κωνσταντίνου. Στεφάνια θα κατατεθούν στην 
προτομή του ήρωα, στον περίβολο της εκκλησίας… 
  
Σκοπευτικοί αγώνες. Παγκυπριοι στρατιωτικοί σκοπευτικοί αγώνες 
προγραμματίστηκαν να γίνουν στο Τσέρι στις 2 και 3 Απριλίου. Η Πάφος 
θα λάβει μέρος με ομάδα αποτελούμενη από 15 σκοπευτές. Σ αυτούς 
συμπεριλαμβάνονται και δυο συγχωριανοί μας οι όποιοι είναι άριστοι 
σκοπευτές μαθαίνουμε, και θα προσπαθήσουν για το καλύτερο, 
ελπίζοντας να τιμήσουν το στράτευμα, αλλά και την κοινότητα μας. Το 
ιδιο ελπίζουμε εμείς. Ευχόμαστε το καλύτερο. 
 
Στις 26/3/2009 ο Κλεόβουλος Π/Κώστας ήταν καλεσμένος σε μια εκ 
βάθους ανάκριση από τον πανεπιστημιακό καθηγητή του Πανεπιστημίου 
Κύπρου Χρίστο Ιάκωβου, στον ραδιοσταθμό του Λόγου, στην εκπομπή 
Ανοιχτοί Ορίζοντες. Υπό την ιδιότητα του ως ερευνητής (εδω και αρκετα 
χρόνια καταπιάνεται με την έρευνα της Ιστορίας περί της προετοιμασίας 
του αγώνος της ΕΟΚΑ), ανακρίθηκε και περιέγραψε τα γεγονότα που 
αφορούσαν την μεταφορά οπλισμού με τα πλοιάρια Σειρην και Άγιος 
Γεώργιος στις ακτές της Χλωρακας. Μεγάλη εντύπωση έκανε η 
τηλεφωνική παρέμβαση του τελευταίου επιζώντος από το πλήρωμα του 
πλοιαρίου Σειρην Γιάννη Καραντζη γιου του ιδιοκτητη του πλοιαριου, ο 
οποίος από τη Νεάπολη της Λακωνίας που βρίσκεται τώρα, περιέγραψε 
τις δύσκολες ώρες της όλης επιχείρησης της μεταφοράς του οπλισμού 
από το Σούνιο στη Βρεξη. Ήταν μια συνέντευξη εκ βάθους καρδίας του 
Κλεόβουλου Π/Κώστα, η οποία προκάλεσε μεγάλη αίσθηση, συγκίνησε 
τους ακροατές, και εντυπωσίασε  η γλαφυρότητα του λόγου του 
ανθρώπου.  


